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Zápisnica 

z 5.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 17. júna 2019 o 1900 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavol Zajac: Dobrý večer, dovoľte aby som vás privítal na mimoriadnom piatom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, ktoré bolo navrhnutý poslancami tento  programov:  

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Protipovodňové opatrenia  
7. Majetok obce 
8. Rôzne 
9. Diskusia 
10. Záver 

 
Ing. Pavel Zajac – má niekto niečo na doplnenie do, nech sa páči, pán inžinier Sedláček 
Ing. Peter Sedláček – ja by som ešte chcel, neviem, či to bude v rôznom, ale určite po povodniach, 
nepodpísané uznesenia  
Ing. Pavel Zajac – tak dobre, môžeme, tak kde to chcete, na päťku  
Ing. Peter Sedláček – môžeme v rôznom, nepodpísané uznesenia  
Ing. Pavel Zajac – dobre, ospravedlňuje sa Urva,  sa mi zdá že volal, že nevie kedy príde a pani 
kontrolórka, dobre, čiže program bude doplnený v bode rôzne – nepodpísané uznesenia   

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Protipovodňové opatrenia obce 
5. Majetok obce 
6. Nepodpísané uznesenia 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Záver.  

 

Ing. Pavel Zajac – čiže, kto je za, aby sme sa riadili týmto programom,  
Pavol Šimun – ešte sa opýtam, kto sa ospravedlnil 
Ing. Pavel Zajac – Urva, povedal, že nevie kedy príde a pani kontrolórka 
Ing. Peter Sedláček – hlasujeme 
Ing. Pavel Zajac – za program, za doplnenie programu – nepodpísané uznesenia v rôznom, hej, takže, 
prosím vás ešte raz dávame hlasovať, kto je za tento program v dnešnom zastupiteľstve, všetci 
ďakujem 
 

Uznesenie OcZ 5 – 1/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  schvaľuje 
program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 
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Ing. Pavel zajac – zapisovateľkou bude pani Zuzana Kútna a overovatelia Paľo Šimun a Peter 
Sedláček, prosím vás pána Benku pustite trošku bližšie, lebo jeho nie je vôbec počuť na zázname, 
posuňte sa  nech má miesto 
Ing. Marián Benka – ja budem kričať  
Ing. Pavel Zajac – môžeme uznesenie  
Pavol Šimun – aj program 
 

Pavol Šimun: Uznesenie OcZ 5 – 1/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  
schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej doplnený o bod programu v časti rôzne – 
nepodpísané uznesenia  
Ing. Pavel Zajac - ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, návrhová komisia – navrhujem Pavol Šimun, Ing. 
Peter Sedláček a Katarína Resutíková Mandyčevská  
Pavol Šimun – zapisovateľku najprv 
Ing. Peter Sedláček – to už máme, zapisovateľka Kútna a overovatelia my dvaja   
Ing. Pavel Zajac – to už sme mali, máš napísané uznesenia  
Pavol Šimun – môžem čítať  
 
Pavol Šimun: Uznesenie OcZ 5 – 2/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
určuje  

Zuzanu Kútnu  za zapisovateľku zápisnice 

Ing. Sedláček Peter a Šimun Pavol za overovateľov zápisnice 
- neschvaľoval sa druhý bod 
-  

Pavol Šimun Uznesenie OcZ  5 – 3/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
            volí   

            návrhovú komisiu v zložení: 

                    Pavol Šimun                                                 predseda 

             Ing. Peter Sedláček                                              člen 

                    Katarína Resutíková Mandyčevská                 člen 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem 

Ing. Peter Sedláček – ja len technicky, jednotka bol program, 

Ing. Pavel zajac – áno 

Ing. Peter Sedláček – dvojka overovateľov 

Ing. Pavel Zajac – je tam aj zapisovateľka, takže toto bola trojka a sme v bode protipovodňové 

opatrenia obce, komisia životného prostredia, ako si tom predstavujete, môžete hovoriť 

Ing. Peter Sedláček – no, predstavovali sme si to trošku tak, že sme chceli vám chceli pustiť krátky 

filmík z roku dvetisíc dva o čom sa chceme baviť a o čom upozorňujeme už dlhšiu dobu, aby ste si 

vedeli predstaviť, prečo treba týmto opatreniam venovať takú pozornosť a tiež preto sme zvolili takúto 

formu, že sme siedmi poslanci požiadali o zvolanie mimoriadneho zastupiteľstva, pretože si myslíme 

a sme presvedčení, že v uzneseniach, ktoré prijalo obecné zastupiteľstvo, respektíve v doporučeniach 

zo zápisníc životného prostredia nevenuje sa im patričná pozornosť, to je ďalší dôvod a ešte ďalší 

dôvod  je, že na týchto sedeniach komisie životného prostredia napriek pozvaniu pána starostu niekedy 

sa ospravedlní, niekedy vydrží možno po prvú otázku ako naposledy napríklad a jednoducho nechce sa 

s nami baviť a odíde, tak že preto sme zvolali, preto sme pristúpili k zvolaniu o mimoriadne 

zastupiteľstvo a chceme sa teda spýtať na zastupiteľstve, nakoľko problematika je vážna a úlohy sú 

v podstate od začiatku roka od 31.1.a chceme sa postupne pýtať ako jednotlivé či už uznesenia alebo 

odporúčania plnia – to by bolo tak na úvod 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, ďalší  
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Ing. Peter Sedláček – no tak môžem pokračovať v zápisnici, teda respektíve zo zasadania obecného 

zastupiteľstva – rozdelil som to tak na dve časti, štyri otázky máme k plneniu znesení a niekoľko otázok 

máme administratívnych, praktických opatrení čo sa týka plnenia uznesení tak 8.3.2019 bolo podľa nás 

splnené oprava VZN číslo štyri z roku dvetisíc osemnásť konkrétne článok sedem, je to vlastne VZN 

o určení preventívnych opatrení na obmedzenie následkov živelných pohrôm, táto oprava bola 

pripravená členmi komisie životného prostredia, bola predložená a schválená, to znamená že toto 

považujeme za zrealizované, ďalšie uznesenie bolo 3 - 10 z toho istého dátumu 8.3.2019 kde tak isto 

členovia komisie aktualizovali štatút krízového štábu obce, tak isto sme to ako poslanci schválili, 

respektíve vzali na vedomie takže aj toto uznesenie považujeme za splnené, no ďalšie uznesenie z toho 

istého dňa 3 – 25/2019 kde sme uložili vlastne zabezpečiť  prejednanie alternatív pre realizáciu 

vybudovania prístupových ciest k vodnému toku Hutná pod zosuvom v blízkosti miesta uloženia 

priepustí do vodného toku, vec prejednať s vlastníkmi dotknutých pozemkov, podľa návrhu komisie 

životného prostredia, tam sme vypracovali dve alternatívy, jednu poza bývalého Jožka Víznera, druhá 

alternatíva, ktorú sme odporučili realizovať cez obecné a popri Mgr. Jančíkovi a smerom k potoku, tak 

že to sa chcem opýtať v ako štádiu plnenia respektíve ako sme ďaleko v tomto  

Ing. Pavel zajac – sa som vám to odpovedal na minulom zastupiteľstve, že skrátka hneď po 

zastupiteľstve som dostal mail od pani Filadelfiovej, kde bola ešte aj urazená, že skrátka, čo sme 

preberali na zastupiteľstve, ale ja hovorím, ja som na zastupiteľstve nepovedal nič iné, len že obec dala 

vypracovať geometrický plán, kde skrátka sú jasné parcely, kde, ktoré potrebujeme na vyvlastnenie, 

teda vykúpenie tej cesty k potoku, čiže toto som zrealizoval a hovorím, pani Filadlefiová ............skôr 

pán Filadelfi, momentálne je to na mŕtvom bode, čiže lebo stále pani Filadelfiová je prvá, ktorá pokiaľ 

nepodpíše, ostatné sú úplne irelevantné, druhá vec, čo chcem trošku možno oponovať komisii 

životného prostredia, vybrali ste cestu, ktorá môže byť v čase povodní celá zaplavená, ako pozriete sa, 

lebo, keď si zoberiete, že ku brehu potoka, že od brehu potoka ide následne cesta až k benešom,     

tam kľudne môže byť až meter vody,  keď tam pôjde tá technika, čiže nebude  vidieť ani kraj tej cesty 

nebude vidieť nič, tak že ako osobne by som toto ešte zvážil, že či táto alternatíva  je taká ideálna a čo 

sa týka tej druhej alternatívy   - tam bolo stretnutie aj s vlastníkmi, svojim spôsobom tam vlastníci 

nemajú problém, včetne najväčšieho vlastníka pani Kolíkovej s manželom, ktorí boli ochotní cestu 

akože urobiť, viete že tam to bolo aj nacenené, asi šestnásť tisíc stála tá cesta, toto číslo som vám 

posielal na mail, takže hovorím, povedali ste že túto cestu vy neakceptujete, takže v tomto smere, 

hovorím ako ak povieme, že ideme ďalej tak poprosím niekoho kto má vplyv na pani Filadelfiovú aby sa 

dokázala s obcou dohodnúť na odstúpení ja neviem, asi pätnásť metrov štvorcových, ktoré vlastne 

zasahujú do tej cesty, hej 

Ing. Peter Sedláček – jedenásť 

Ing. Pavel Zajac – ja neviem presne 

Peter Kováč – opýtam sa, tých šestnásť tisíc, to je teda za tú cestu, ktorá ide 

Ing. Pavel Zajac – od Rôštu.................čo bolo zasýpanie poklopov a dvíhanie tej cesty ale riešilo sa 

tam, muselo sa tam ......a vypíliť pár stromov, hej to je prvá fáza a potom druhá fáza bola riešená takým 

esíčkom dolu vlastne za beneše, čiže z tej strany od benešov, teraz riešite tú stranu  

Peter Kováč – niekto spomínal sto osemdesiat tri 

Ing. Pavel Zajac – sto osemdesiat tri to určite nebolo  

Pavol Šimun – áno 

Ing. Pavel Zajac – nebolo to, ja som to pozeral 

Peter Kováč – nemáš tu ten rozpočet 
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Ing. Pavel Zajac – šestnásť tisíc dolná cesta a tá horná neviem koľko, ja si to nepamätám 

Pavol Šimun – tak čo si nám to vlastne poslal 

Ing. Pavel Zajac - sto osemdesiat tri to určite tá horná cesta nebola, tam bolo toho viac, tak  

Peter Kováč – no len to je podstatná vec,  

Pavol Šimun – ja by som povedal inú vec, keď budeme robiť  cestu do tej Kolíkovie záhrady, vy si 

myslíte, že tam dakto dá, povolí robiť dačo v tom boku, nikto, nič, ty predsa o tom musíš najviac vedieť 

určite to chodia monitorovať, monitorujú a celý ten svah je v pohybe stále, ktože tam povolí akékoľvek 

úpravy stavebné, to chcem vidieť kto to podpíše  

Bc. Jana Majerová – ten bok by sa musel spevniť do Víznerovie záhrady lebo to celé, tam takto  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ja vám iba hovorím, že to isté sa vám môže stať aj pri tej ceste čo ide popri 

potoku, tam kľudne sa môže stať, že tam bude meter vody  

Pavol Šimun – môže sa stať  

Ing. Pavel Zajac – tak že hovorím, nie je ani to riešenie ani to riešenie, nazačiatku .............prešiel ten 

traktor aj ten bager Kladne, lenže tu ide o to ako  prešiel aj naposledy ale keď bude tridsať čísel, tak že 

tu ide len o to, aby sa ten  traktor a ten bager dostal za tie beneše, čiže toľko asi k ceste  

Ing. Peter Sedláček  - no mňa tiež viac menej prekvapilo, nepríjemne, že v podstate nepamätám si to už 

úplne presne ale bolo to tohto roku, kde sme navrhli vlastne po tom zastupiteľstve januárovom, 

februárovom kde sme navrhli vlastne tieto dve alternatívy samozrejme, že preferovali sme tuto popri 

Jančíkovcoch, čo ty hovoríš, že zatopí, že bude zatopená tá cesta, hej, a tiež na prekvapilo, 

zastupiteľstvo sme mali nejako, neviem už kedy ale za krátkych, dva, tri dni už bol rozpočet a tiež som 

prečítal nejakých sto osemdesiat tisíc   

Ing. Pavel Zajac – ale pozor, veď ohľadom  tejto cesty, tam sme mali stretnutie dakedy v lete, s tými 

vlastníkmi, komisia na tom stretnutí bola prítomná a robil to vlastne ešte PETERS VAN, ten rozpočet, 

keď tu vlastne boli ešte na ceste, ale im to trvá vždycky minimálne štyri mesiace, pokým to dokáže dať 

na papier, tak že hovorím to nie je o tom, že my sme v tej prvej fáze o tej alternatíve okolo Jančíka 

vôbec neuvažovali skrátka, ja som dal vypracovať toto, vy ste to potom škrtli a povedali, že nie tade ale 

tadeto, dobre 

Peter Kováč – ak ja si dobre pamätám, zatrhli sme to kvôli tomu, že tá cena bola strašne vysoká 

Ing. Pavel Zajac – ako overíme si to ešte raz, ja to nájdem ja maily nemažem, znova vám to prepošlem,  

Peter Kováč – ale pokiaľ by bola tá cena prijateľná, ale ako je to vôbec s tým stavebným povolením, je 

vôbec možná tá cesta tade robiť, o to ide 

Bc. Jana Majerová – ja som tam bola náhodou, keď si prišiel s Černákom a zástupcom z tej firmy a tak 

to bolo narýchlo, ja som sa vyjadrila že bola by som rada, keby sme sa tam stretli vlastníci pozemkov, 

tam konkrétne na mieste a aby sme si všetci povedali ako, ale ani raz sa to nestalo,  

Ing. Pavel Zajac – ale Janka a čo tam budem riešiť, okolo vás ide cesta, okolo vás ide cesta, veď tade 

ide ešte aj kanál do potoka,  

Bc. Jana Majerová – ja viem, ja rozumiem, 

Ing. Pavel Zajac – svojim spôsobom, máte pocit, že tá cesta .........nedostaneme sa k tej Kolíkovie 

záhrade, podľa mňa sa dostaneme, ja takto poviem, že pre bager by stačilo aj to, ale ako poviete, že 

nie, tak nie  

Bc. Jana Majerová – videl si, že tie autá sa tam vracali, ale tam sú z tej strany hornej ruiny domov, do 

toho ja, vlastne na mojom pozemku, proste nedovolím zájsť do tých ruín, lebo sa to tam všetko zbúra, 

z tej druhej strany do Víznerovie plota tá zem tam takto vyšla, proste do vysoka a tú zem stále tam tlačí 



 5 z 49 
 

do tej záhrady, tak ak by tam mala byť cesta tak ten kraj sa musí spevniť, či sa, ale či tá firma rátala 

s tým, že ten plot sa musí spevniť 

Ing. Pavel Zajac – ja som tam bol, určite si to tam nenavrhovala, a ďalšia vec, teraz si povedzme 

otázku, táto cesta, táto cesta bude fungovať ako stála cesta, nie , my potrebujeme túto cestu iba na 

povodne, hej, čiže ako že ja, čiže dobre, pokým vy tade nebudete chodiť ťažkými tatrami a čo ja viem 

čím, tak keď raz za čas tam prejde nejaký traktor tak sa tomu nič nestane, a keď sa celá tá cesta vyčistí 

odprace sa, vlastne aj tie veci, ktoré sú pod tým svahom tak by sa tam dalo tú cestu potom ..... akože  

veď nikto teraz nehovorí, že ideme budovať cestu ako ulicu  

Peter Kováč – čiže bez stavebného povolenia len tak ako nejako 

Ing. Pavel Zajac – vy kým nemáte ..............ja tvrdím, že aj keby sme momentálne nič iné neurobili 

aspoň vyčistiť tú cestu aby sme sa dostali na tú záhradu navrchu lebo keď bude mimoriadna situácia tak 

ten bager prejde aj po lúke ako prešiel teraz ale hovorím, momentálne je dosť problém aj s tou cestou 

po tú, po tú lebo hovorím, po prvé je tam kadejaký materiál, potom sú tam stromy a keby sa to celé 

vyčistilo tak ako podľa mňa ten traktor bez problémov príde, spravili len jednu jedinú vec, že spevnili tie 

šachty aby ten ťažký stroj tie šachty nezničil 

Peter Kováč  - to nie je problém 

Ing. Pavel Zajac – oprava šácht a do tej výšky nasypanie makadamu, nič iné tam nebolo a tú dolnú, to 

esíčko ani nespravíme, ak ten traktor prejde na tú a odkloní sa po lúke tak, zatiaľ hovorím, Kolíkovci 

s tým nemali vôbec žiadne námietky, ako chápu, že ten traktor tade môže v prvom rade ísť  

Pavol Šimun – aby som sa dostal do obrazu, rozprávaš o ceste, ktorá je aj s kanalizáciou dole zvedená 

čo bola pred tým cesta, kým  

Ing. Pavel Zajac – áno, áno a hovorím, je to tam odčlenené, hovorím však my, keď poviete tých 

šestnásť tisíc čo je to vyštrkovanie .........sa toho bojíme, ako mne stačí keď sa spravia po koniec toho 

cesta, lebo ten traktor po tej lúke prejde aj keď je tam veľká tráva alebo aj teraz, keď tam bolo tridsať 

čísle snehu, veď sme to dokázali teraz, prešiel najväčší problém bol ten, že vlastne tá prístupová cesta 

na ten koniec je úzka, a tam vlastne mohol zletieť dole do záhrady,  

Pavol Šimun – tam na samom konci už pri potoku 

Ing. Pavel Zajac – nie pri potoku hore, tam hore kde je tá cesta, tá kanalizácia, tam treba vypíliť stromy 

a treba len trošku upraviť, bez zásahu samozrejme, do tých starých domov, tam keď sa pôjdete pozrieť    

tam minimálne by sa tá cesta dala meter smerom k tým pozemkom, to je môj názor, pretože som tam 

bol  

Peter Kováč – a Peter, chcem sa opýtať, keby sa tá cesta urobila takýmto spôsobom ako Paľo vraví, že 

sa len provizórne spevní, že či to rieši 

Ing. Peter Sedláček  - je to úplne jedno, len treba, je to v podstate o tomto kúsku toto, čo som nakreslil, 

to by bol prístup od tých Jančíkov cez pár 

Peter Kováč – ja viem o čom vravíš,  

Pavol Šimun – Peter vraví o starej ceste,  

Peter Kováč – o starej, o tomto, čo sa teraz handrkujeme 

Pavol Šimun – tam je problém, Peter to má 

Ing. Peter Sedláček – o je presne toto, to isté, ty by si prišiel sem a tie kríky sú tu, že či to vypíliš z tejto 

alebo z tejto strany je to úplne jedno,  

Ing. Pavel Zajac – len Peter upozorňujem ťa, že hovorím, že tam môže byť meter vody tým pádom 

nebudeš vidieť prechod potoka a môže sa tam bager prevaliť do potoka lebo nevidí tie kraje  
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Ing. Peter Sedláček – vieš Paľo, pamätáš si keď zapchalo tie beneše, si pamätáš a nebolo vidno nič, 

bolo dva metre vody, ponad beneše to tieklo,  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, jednoduché je, pozrite sa, my potrebujeme tam dostať nejaký ten stroj, 

ako viete, že tie traktor bagre sú také, že môžu robiť v metrovej vode, to isté je potom kráčajúci bager, 

lenže kráčajúci bager nám nerieši situáciu, to keď príde po štyroch hodinách z Bystrice tak ako podľa 

mňa sa môže zvrtnúť a ísť domov, lebo už bude potom, druhá vec je tá, že je to presne o tom, čo 

hovorím, čo rozprávame, dneska je stále výzva a stále môžeme ťahať fondy na tie super povodne 

a takéto veci, my predsa potrebujeme tú povodňovú vodu sploštiť, aby nám to celé naraz nezhrčalo 

dolu, nedaj boh, že spadne to isté v Hutnej ako spadne na Šajbe aj vo Vôdke, hovorím, keď sa nám to 

stretne na námestí, my toto potrebujeme riešiť, a ja som aj to v rámci protipovodňových opatrení  pánovi 

inžinierovi ............tlmočil, že predsa je nezmysle vyrábať múr metrový okolo celého potoka a celou 

dedinou lebo to je ich riešenie Povodia Hrona, tak som prosím vás išiel do Vôdky s ním, prosím vás, 

tuto na cvičisku vyriešte nejaký aby sa tu zachytilo nejaké množstvo kubíkov vody, ktoré nám pomôžu 

na pol hodinu, pokým to ostatné zhrčí dole to isté môžeme urobiť v Hutnej a podľa mňa toto je jediné 

riešenie, my tieto poltre môžeme robiť všade, kde máme potok, a aj máme problém so Šajbian dolinou, 

toto sú všetky doliny, keď si zoberiete z Čelienca, zo Slobodného ako keby sme dokázali všade trošku 

zachytiť tej vody tak by nám to pomohlo, len my momentálne ideme smerom ja neviem akým, hovorím, 

vybudujú nám tam metrový múr, ako hovorím v Bystrici na súčasnom koryte a budú si šúchať ruky  

Ing. Peter Sedláček – tu sa jednalo v podstate len o niekoľko metrov tade poza Kolíkov, poza starú tetu 

Kolíkovu, tetu Elenku, tam sa jedná v podstate, teda ja mám takú vedomosť že ten múr by bol len tadiaľ, 

nikadiaľ inokade múr nechceli stavať,  

Ing. Pavel Zajac – kto 

Ing. Peter Sedláček – Povodie Hrona 

Ing. Pavel Zajac – no neviem, ja mám iné informácie, no ako kľudne 

Pavol Šimun – no ja sa vrátim k tej ceste, lenže ja pozerám tuto Peter má vypísané to je všetko tá stará 

cesta to v podstate nie je ani vyvlastnené,  

Ing. Pavel Zajac – ale tí vlastníci tu boli, tak nemal žiadny problém s tých vlastníkov, žiadny  

Pavol Šimun – lebo tu je vpísaný  

Ing. Pavel Zajac – lebo pani Gajarová tam bola, Jana tam bola, ešte tam boli vlastne Milan Hiadlovský 

tam bol, odkázali nám tí, čo tam majú tie pozemky, nemajú s tým problém, hovorím, minimálne po 

koniec po toho úseku kde začínajú Kolíkovci tie veci máme vyriešené, máme vyriešené, len 

momentálne hovorím, je tam jedna taká breza, ktorá vyslovene je už dnuká v ceste, ktorú by bol treba 

vyriešiť, vypíliť a upraviť, nič iné, upraviť aby sme tú cestu hekli  o meter na strane  a hovorím veď nikto 

nehovorí, že tam bude premávka veď tam pôjde ten traktor, bager raz a dosť  

Pavol Šimun – a dúfajme že ani raz, že nebude treba  

Ivan Chládek – no mohol by som sa aj ja trošku prejaviť 

Pavol Šimun – tak sa prejav 

Ivan Chládek – čo sa týka cesty tak tam tie vzťahy a to sa týka pani Filadelfiovej čo to vzniklo, tak tam 

dobre nebude, a čo sa týka, máš istým spôsobom pravdu čo sa týka, že ak sa zdvihne voda naozaj 

vysoko tak môže dôjsť k zaplaveniu tohto priestoru na ľavej strane potoka, samozrejme na to treba 

myslieť už pri budovaní cesty to znamená, že keby si ju zdvihol o pol metra tak si myslím, že by to už 

pomohlo,  

Ing. Pavel Zajac – Ivan, máš predstavu, čo to znamená zdvihnúť taký kus cesty o pol metra, aké 

financie, tie budú väčšie, ako tá zhora dole ako to budú ešte väčšie lebo čím, makadamom to budú 
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dvíhať a teraz je ešte otázka, viem že, pán Vízner minule hovoril, že tam, tam tá jedna časť je 

podmáčaná, čiže to vôbec nevieme, či to dokážeme pretlačiť, bude sa to musieť celé vybagrovať, 

vyštrkovať a ešte aj ..........budeme musieť robiť 

Pavol Šimun – od Jana Jančíka 

Ing. Pavel Zajac – Jano Jančík to hovoril 

Ivan Chládek – ja viem, ja tam bývam blízko, v dnešnej dobe toto nie je žiadny problém opatriť to 

nejakým potrubím, rozumieš, zviesť tu vodu do potoka, to nie je problém, čo sa týka tej cesty z hora ako 

už Paľo Šimun povedal, je to živý zosun to znamená, to tam pracujem čiže vybudovať tam tú cestu to 

nie je len pre ten bager, je to aj pre nákladné autá to je dvadsať ton ............vznikne taká situácia a 

potom aj materiál z ktorého sa to vybuduje, či sa to niekomu páči alebo nepáči to tam byť musí to je 

dôležitý, dôležité ochranné opatrenie a je to výslovne len na benešoch, ty veľmi dobre vieš, keď sme 

boli na povodňovej prehliadke sme sa o tom bavili, že treba odstrániť .... tá už je preč, chválim ťa, ale 

samozrejme potom sme rozprávali o tom, že zapchá sa to aj voda vytečie, rozumieš, stúpne voda tam 

tie tri, štyri domy budú zaplavené, znova veľké škody tak že ty si navrhol dobre si pamätám, urobiť 

bajpas ,  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ivan Chládek – no, ten bajpas by stál tiež koruny, to si uvedomujem, to by musela byť rúra taká dáke 

dva, tri metre osadená hore čo je nepredstaviteľné a keď sme sa bavili o tom, že postaviť tam ten múr 

celkom sa im to páčilo s tým, že súhlasili že múr to vyrieši, tak že toto by som ich ja v tom nebrzdil, lebo 

určite nebolo povedané, že celou dedinou stavať múr je hlúposť, ide vyslovene o tú líniovú stavbu 

rozumieš, len na tých benešoch, ak sa niečo takú stane proste to prešlo ponad tie beneše a utekalo to 

dolu potok do dvorov hej, takže takto treba uvažovať a súhlasili s tým, nie je s tým žiadny problém 

Ing. Pavel Zajac – no dobre,  

Ivan Chládek – takže predstavu máš 

Ing. Pavel Zajac – nemám s tým žiadny problém, Ivko, nemám s tým žiadny problém len tu ide o to, že 

prebehlo nejaké konanie, kde sme prišli k tomu, že na beneše, lebo tu mám povolenie v zmysle 

paragrafu 9 zákona 138 na výstavbu vodohospodárskeho diela sanačné práce na potoku Hutná, kde 

PLVH v Banskej Bystrici dáva povolenie pre povodie Hrona Banská Bystrica, čiže týmto papierom je 

jasné, že beneše sú v správe povodia Hrona mal to ešte potvrdiť okresný úrad zatiaľ ešte ten papier 

neprišiel, ale to konanie prebehlo, a ten papier príde ako náhle príde ten papier sme sa dohodli a to sme 

sa dohodli aj s Martinom Kolíkom, že skrátka, lebo on má na svojom pozemku časť potoka a vstup do 

benešov má na svojom pozemku čiže v prvom rade prebehne jednanie všetkých vlastníkov pôdy 

a vlastníkov tohto diela a čo sa tam akože urobí ale to je presne o tom, že prídu odborníci a povedia, 

toto by bolo také riešenie, toto by bolo také riešenie, a toto by bolo také riešenie, ja nebudem 

projektovať za odborníkov čo sa týka v potokoch, v povodniach a iných veciach, čiže podľa mňa 

prebehne takéto stretnutie a to stretnutie dá možnosti ktoré by mohli byť, ja som sa spýtal povodia 

Hrona že či vôbec majú nejakú projekčnú že ako úsek, povedali že síce majú ale toto si zadávajú 

externe firmám tak že v prvom rade tým, že dostali majetok, musia do toho investovať, a to je to prvé 

alfa a omega, my sa nebudeme pchať do niečoho čo  nie je náš majetok a budeme tu riešiť, v prvom 

rade musia riešiť majetkovoprávne vzťahy s Martinom Kolíkom, a potom môžu riešiť nejaké iné vzťahy, 

hej 

Ivan Chládek – no dobre, toto je  plus pre teba že tie priepusty už sú v majetku 

Ing. Pavel Zajac – ešte nie sú ale príde list 
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Ivan Chládek – ale povedal si, že sú a príde len papier, potvrdené, že sú, to je dobre, lebo ak sa 

pamätáš, keď sme boli zhruba v roku dvetisíc osemnásť so žiadosťou tam, na hodnotení povodňového 

rizika sme boli zaradený ako katastrálne územie obce.............ako geografická oblasť ............no a tam 

sme s riaditeľom pánom Žiakom sme sa o tom rozprávali a bola reč aj o tomto múre a keď skončím, 

nebudem pokračovať ďalej   a ja myslím si teda, že toto si presne myslím aj ja súhlasím aj v tých 

bodoch, že treba vstúpiť do jednania s SVP Banská Bystrica s tým, že páni už je to vaše, to znamená  

už sa o to musíte starať a pristúpiť naozaj, to je návrh, je to stále v polohe .... to znamená, že prídu 

odborníci a povedia viete čo, my máme lepšie riešenie, bude lepšie, bude iné ale treba uvažovať naozaj 

že, treba tieto veci brať vážne a mimoriadne vážne a zvlášť v kritickom mieste, to je fáza jedna, fáza 

dva samozrejme treba si pozrieť zákon o ochrane pred povodňami hej, to je výkon verejnej správy – 

štátnej správy na verejnú správu to znamená na obec v tomto prípade a tam sú tieto veci pekne 

popísané, že čo treba ako treba to je fáza dva, to bude trvať pomerne dlho, zase sme, alebo našťastie 

sme ....berieme vážne a nemôžeme povedať, že a inak zákon hovorí aj to, že pokiaľ nie sme tam 

nedostaneme ani cent na protipovodňové opatrenia, sme tam, teda dostaneme prostriedky tak že čo sa 

týka týchto vecí rozumieš, tú fázu jedna teraz brať vážne a vyvolaj prosím ťa to konanie ale aj za 

spoluúčasti komisie životného prostredia a ak bude zriadená to dúfam sa podarí aj táto povodňová 

komisia som myslel, zatiaľ toľko  

Ing. Pavel Zajac – dobre, no nech sa lúbi 

Pavol Šimun – ja by som navrhol, že keď si mám teraz predniesol ten návrh o tom, našiel sa vlastník 

benešov a bude to nejakým spôsobom uzavreté, že čo my dovtedy môžeme vyriešiť, ja by som 

navrhoval, aby sme tento bod uzavreli s tým, hej, že keď bude to stretnutie ak budú mať záujemcovia 

tak isteže komisia životného prostredia ale aj poslanci aby si dal na vedomie a kto bude môcť a kto 

bude chcieť, nech tam príde a nech sa potára piate cez deviate či z toho dačo bude či nie, lebo my tu 

teraz hodinu budeme vyprávať kadečo a prídu a povedia my nemáme peniaze, alebo nebudeme robiť 

alebo máme toľko peňazí, že spravíme toto, toto a toto a my nemáme 

Ing. Pavel Zajac – ako prosím vás, trošku  si uvedomte ako je situácia v tomto štáte ale prosím vás, 

väčšina protipovodňových opatrení ide na záchranu veľkých miest, to vidíte čo sa teraz ide robiť 

v Bystrici, hej, čiže prosím vás ak chceme prelobovať niečo, tak v prvom rade by sme mali byť jednotní, 

mali by sme byť jednotný v prvom rade, to momentálne nie sme ale nevadí, a za druhé musíme mať za 

sebou veľmi dobrého kmotra, ktorý nás pretlačí, lebo inak skrátka povodie Hrona, pre celý SVP je 

jednoduchšie urobiť čo ja viem, poviem päť kilometrový múr popri Brusne aj tam sú už proti tomu 

protesty ako tuto riešiť nejaký ................a to je presne o tom, čo treba  

Ivan Chládek – môžem ti trošku oponovať 

Ing. Pavel Zajac – môžeš 

Ivan Chládek – ide o veľké mestá ako ty vravíš, ako je Bystrica chcú tam postaviť.............ten múr, hej, 

celou Bystricou ľudia sa proti tomu vzbúrili a nechcú to, a to je tridsať šesť miliónov ale proste, zmení to 

charakter mesta, celkove na vizáž a ľudia to proste nechcú, teraz sa SVP trápi čo s tým ďalej no, a čo 

sa týka, tak týchto vecí že do toho sa investuje je to ....protipovodňové opatrenia tak existuje stratégia 

v ochrane do roku 2020, to si nájdeš na internete  a tam sú jasne všetky povodia, to znamená 

vodohospodársky významné vodné toky a potom samozrejme aj tie malé vodné toky ale sú tam dediny 

kde napríklad Slatinka a iné, nespomeniem si presne, kde sa investuje milión euro to znamená nie len 

mestá, musia reflektovať to, čo sa deje a sú tu dôkazy že to berú naozaj vážne,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, Ivan, len Ivan uvedom si jednu vec, v dvetisíc desiatom, keď boli veliké 

povodne na východe tam boli zatopené celé dediny, celé dediny tam boli zatopené dovedna, takto, hej, 
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čiže si uvedomte jednu vec, ak je tam dvojtisícová dedina a vytopení sú všetci tak sa na to všetci 

pozerajú inak ako keď tuto pravidelne vytápa, a my to dávame do hlásenia, čo bolo poškodené, 

napríklad osem rodinných domov, z toho boli zatopené pivnice v tých rodinných domoch tresnem býva 

tridsaťpäť ľudí a skrátka inak sa na to pozerajú na to, keď je skrátka zatopená celá dedina na východe 

ako keď tu je pravidelne zatopených päťdesiat ľudí, ja nehovorím, že sú to iní ľudia ako tí na tom 

východe, ale podľa mňa my by sme naozaj mali ísť cestou tých záchytov, tých zachytávacích zariadení 

na tých jednotlivých dolinách  lebo to aj keď mám zdvihnú ten múr, tak raz príde taká voda, že nám to 

stíhať nebude čiže podľa mňa, že v tej krajine v tých jednotlivých dolinách dokážeme zachytiť trošku, 

možno sploštiť tú povodňovú vlnu tak to pre nás bude podstatne lepšie a nakoniec aj v tej krajine 

Peter Kováč – no dobre a podľa čoho si usúdil, že my nechceme tie poltre  

Ing. Pavel Zajac – ale ja som neusúdil, ja iba hovorím, že ja som to povedal chlapovi z povodia Hrona 

lebo ten prišiel z jednou jedinou myšlienkou navýšiť o meter celé to koryto 

Peter Kováč – lebo začali sme riešiť tú prístupovú cestu teraz sme pri poltroch, bolo by dobre zjednotiť 

sa, ja som za poďme robiť aj tie záchytné nádrže, dobre je to super, ale teraz sme začali riešiť 

prístupovú cestu, tú tam tak či tak potrebujeme ak som dobre pochopil, lebo či už tam bude ten múr 

alebo nebude dostať sa tam musíme, čiže treba doriešiť tú prístupovú cestu a následne sa môžu riešiť 

aj tieto veci, ja som tak isto za 

Ing. Pavel Zajac – a druhá vec je zareagujem na to, keď povieš, že tam máš furt ten bodrel, ale Martin 

Kolík nikdy nepovedal, že on neotvorí tú bránu aby sa ten bodrel mohol odtiaľ odviesť, veď on to 

vždycky po tej povodni umožní, nemôžete po ňom skrátka ako minule chcel Ľudo Ďurian po ňom aby 

otvoril bránu, však si nenechá zaplaviť celý dom veď tam sa vtedy skoro pobili ale ja Martina Kolíka plne 

chápem, predsa si nenechá narobiť škody, on spravil opatrenia aby tú vodu posunul ďalej, síce k mame 

a sestre ale on mal svoj majetok ochránený 

Ivan Chládek – nevracajme sa, cestu treba variant dva je určite lepšia  a čo sa týka tých poltrov je to 

spomalenie vlny, to som predsa povedal treba si pozrieť obec – opatrenia preventívne počas 

povodňovej situácie a po povodni a tam to máš, presne, v spolupráci s SVP čo sa chystá to sedenie 

a tam to musíš predebatovať návrhy sa stretnú a príde čas a bude sa budovať  

Ing. Pavel Zajac – príde čas a bude sa budovať, Ivan stále ma nechápeš, tá výzva na tieto super poltre 

a na to je európska teraz, ja viem, že teraz už nebude preto že to nestíhame, ja neviem ani aká je tam 

alokácia ako je to vyčerpané, ale hovorím, my by sme tieto veci možno že mohli využiť cez lesy alebo 

možno, však sme sa už o tom rozprávali aj na valnom zhromaždení, že skrátka chceme aby sa tie 

hrable posunuli a ešte ďalšie aby sa vybudovali o päťsto metrov vyššie ale to je len skrátka otázka 

rozhodnutia, skrátka niekto to nacení a niekto to tam vybuduje, ale to je presne o tom, to je o tých 

riešeniach,  

Ivan Chládek – no dobre, vieme o výzvach, sám si hovoril, sú výzvy 

Ing. Pavel Zajac – sú výzvy 

Ivan Chládek – sme sa prihlásili 

Ing. Pavel Zajac – ako sme sa prihlásili, keď nemáme nič a čím sa prihlásim, že chceme však musíš 

mať projekt, však musíš mať všetko, rozpočty 

Ivan Chládek  - ale veď tak, nech sa prihlásime, keď to budeme mať hotové   

Ing. Pavel Zajac – ale tá výzva je už vonku pol roka ak nie viac 

Ivan Chládek – no, tak zase budeme o tom rozprávať, výzva je  
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Ing. Pavel Zajac – ale Ivan nehnevaj sa, keď ty povieš, že ja vám o tom rozprávam, však tie výzvy   

vieme ktoré sú, však tie sú verejne známe, no a ďalšia vec, hovorím, že keď vy ste mali stretnutie keď 

ste mali stretnutie investičnej  komisie nejednali ste o povodňovej ochrane že  kedy ste jednali, či nikdy  

Ivan Chládek – no tak  ja som nebol na tej komisii 

Ing. Peter Sedláček – nemiešajme  

Ing. Pavel Zajac – nemiešame, ale na to, aby som mohol niečo takéto podať tak musím mať projekt ako 

bez toho sa to nedá, a ďalšia vec je tá, prosím vás, musím mať projekt ale momentálne Vôdka vo 

vlastníctve štátnych lesov, ktorá má do konca roka prejsť na SVP a Hutná je vo vlastníctve SVP Banská 

Štiavnica, čiže prosím vás, my si máme zobrať do prenájmu tie potoky, čo sme sa zbláznili načisto čiže 

my toto môžeme robiť na našich tokoch, kde máme naše pozemky tak tam to môžeme robiť 

Peter Kováč – tak potom to nie je reálne 

Ing. Pavel Zajac – ale prečo by to nebolo reálne, keď bola v dvetisícdruhom povodeň z lúky, čo je pod 

nami na Hladkej, tiekol potok, trojmetrový potok tiekol stade, čiže ten trojmetrový potok prišiel dolu do 

Hutnej a skončil na benešoch 

Peter Kováč – no len kde by sme tú priehradu postavili  

Ing. Pavel Zajac – ale to je len otázka, otázka ja som to tam neprechádzal, tam je medveďov tam ani 

poľovníci nechodia však ako poďme pozrieť, ja ani netuším že kde sú tieto možnosti, nad Slobodným 

potokom je taká rovina .možno by stačila hrádzka z kameňov, ja neviem ale to musí niekto povedať, ja 

nie som na toto odborník, to isté je Železné, keď si zoberiete tam je dolu tá roklina ja neviem čo by tam 

vydržalo, či by stačilo len nejaké obrovské balvany a nahádzať to tam a trošku to veď keď to bude takto 

tiecť tak to trošku usadne a spraví nejakú hrádzu a spraví, povedzme keď sa zachytí len päťdesiat 

kubíkov vody tak tých päťdesiat kubíkov nám v tom danom momente pomôže  

Ivan Chládek – no dobre ale to je tá fáza dva, už som hovoril, hovorme o fáze jedna, tú musíme riešiť, 

máme dolu kritické miesta  

Ing. Pavel Zajac – ale to je majetok SVP, ty to chceš riešiť za SVP, ako to chceš riešiť 

Ivan Chládek – ale čo som ti, nezačínaj zasa niečo, čo som nepovedal, je tu to stretnutie, sám si 

povedal sadneme si a dohodneme sa, nevracajme sa, zasa s tým, že nebudeme to riešiť my, 

samozrejme, že to budú riešiť oni, ale ak ich svojim spôsobom nebudeme do toho tlačiť, rozumieš 

a nebude záujem z našej strany tak to bude na svätého vieš kedy, no, cháp to, chceš aby sme sa 

dohodli na veciach tak rozmýšľaj rovnako, rozmýšľajme rovnako 

Ing. Pavel Zajac – ale dobre Ivan, ta ak tam takto prídeš a začneš tlačiť na toho chlapa tak on ti to just 

spraví, že to takto nepôjde a hotovo 

Ivan Chládek –  

Ing. Pavel Zajac – dobre, spravme alibistický list, že prosím vás chceme aby ste vybudovali ......, veď to 

je to najjednoduchšie, čo môžeme spraviť ale hovorím, však chceme riešiť situáciu, lenže ty ju riešiš 

niekedy ako slon v porceláne, ale však rieš, ale nevadí, tak rieš 

Ivan Chládek – zasa mi vkladáš do úst, čo som nepovedal, ja som nikde nepovedal, že ............návrh, 

.áno, návrh budú akceptovať alebo ho nebudú akceptovať,  

Ing. Pavel Zajac – ja sa tu dneska hádať nebudem  

Ivan Chládek – ale tu sa nikto neháda,  

Ing. Pavel Zajac – ja ti poviem jednu vec, ako dneska máme s povodím Hrona tak dobré vzťahy, že 

naozaj to povodie Hrona investuje do tej Hutnej nemalé finančné prostriedky, teraz vidíte že vyspravujú 

koryto dole pod dedinou, hej, ale hovorím nie sú proti povedal, že nám bez problémov pomôže ale si 
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uvedom, že on je takýto maličký nad ním je podnik SVP a ten rozhoduje o peniazoch    - ďalej 

nerozumieť 

Ivan Chládek – počúvaj, zase rozprávaš niečo, čo som nepovedal, to bol návrh a ten návrh ja môžem 

mať ja, môžeš mať ty,  ten môže mať hocikto,  

Ing. Peter Sedláček – počúvajte ma, toto k ničomu nevedie  

Ivan Chládek – veď samozrejme, zasa sa vraciame k veciam, o ktorých sme sa rozprávali a tie veci 

sedia, ja chcem aby sme sa porozprávali  

Ing. Peter Sedláček – dôležité z tohto sú tri vety, tri vety sú z tohto dôležité, určite ak sa nám už podarilo 

zistiť, respektíve ak je v majetku SVP beneše, treba  na nich biť neustále nech s tým niečo robia, nech 

sa o to starajú, nech robia protipovodňovú ochranu predovšetkým dole, nie samozrejme nie len dole, ale 

predovšetkým dole, druhá vec je, čo je veľmi dôležitá, cestu z druhej strany myslím od Rôštu 

potrebujeme, či bude od Jančíkov, či bude od Víznerov, myslíme si že lepšie ja od Jančíkov ale určite 

sa k tomu potoku  musíme a za tretie nesúhlasím veľmi Paľo s tebou celkom, že na základe veľkých 

povodní na východe republiky proste všetky peniaze alebo väčšinu peňazí chcú natlačiť tam,  existuje 

dokument časový a vecný harmonogram pre druhý cyklus, kde je vytypovaných deväť lokalít plus jedna, 

vrátane Dunaja, tá je posledná,  kde číslo štyri rieši aj Hron čiže neni tam len Dunajec a Poprad je tam 

Orava aj Hron aj Váh aj Ipeľ aj Hornád, Ipeľ, Odra,  hej, to znamená že v týchto desiatich, deväť plus 

jedna  oblastí tie peniaze na tie protipovodňové opatrenia  

Ing. Pavel Zajac – kde idú tie peniaze, idú do Brusna, tiež tam oné, tiež tam proti tomu majitelia 

protestujú ale je tam, pokiaľ viem vydané územné rozhodnutie,  a čo s tým kto urobí, keď je tam 

územné rozhodnutie, tam mohli občania protestovať keď pred územným rozhodnutím, ako náhle 

územné rozhodnutie, čo s tým teraz spraví jediné čo spraví SVP ak tam budú takéto problémy že to 

skrátka chytí a dá niekde inde tie peniaze a tým je to vyriešené  

Ivan Chládek – ja by som povedal, starajme sa o seba, .........že už sme tou geografickou oblasťou na 

tie peniaze, my máme starajme sa o seba, nepleťme sem  nikoho, nikoho nepleťme sem, Brusno 

starajme sa my tu aby sme si poriešili svoje veci  

Ing. Peter Sedláček – to by mohol byť naozaj záver z tohto jedného, z tohto jednania 

Pavol Šimun – ja by som sa vrátil ešte k tým záchytným miestam, takto, keď vieme, že na to sú peniaze 

prečo sme sa už o tom dávno nerozprávali, veď teraz povedz Ivan povodeň, naposledy keď sme boli vo 

Vôdke, čo tam bolo vody zachytené, veď to bolo rozliate až hore ako mal Borko chatu,  

Ing. Pavel Zajac – prečo sme sa nerozprávali, rozprávali sme sa o tom na valnom zhromaždení sa mi 

zdá lesov, kde sme povedali, že takéto hrable by bolo treba urobiť vyššie, a teraz mi povedzte, mám jas 

na to dať spraviť projekt, či to dajú lesy spraviť projekt či kto dá na to spraviť projekt, však to je len 

o tom, treba aby niekto oslovil odborne spôsobilú osobu ktorá povie, takto a takto to budeme robiť 

a ďalšia vec, treba si uvedomiť, že ideme stavať vodozáložne zariadenie na cudzom majetku, čiže na 

majetku štátnych lesov, hej ako vieme si to odôvodniť nejakým spôsobom ale ako 

Pavol Šimun – dajú mám súhlas 

Ing. Pavel Zajac – no dajú,  

Ing. Marián Benka – je otázka aby to fungovalo,  

Ing. Pavel Zajac – ale to môže posúdiť len odborník,  

Pavol Šimun – ale na druhej strane aj ďalšie lokality o ktorých si rozprával tam sú všade súkromné 

pozemky, ja neviem ako  

Ing. Pavel Zajac – ale tam hovorím, však pozrite sa máme, máme zmapovaný pozemkovo, máme 

zmapovaný celý kataster, však sme po roepke, vieme koho majetku sú kde a podľa mňa jedna z prvých 
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vecí nájsť niekoho, kto si to dovolí, veď tam je rigol vymletý ako sviňa, ako niečo s tým budeme robiť ak 

čakáme, že to niekto spraví, že to niečo spraví súkromník, tak môžeme zabudnúť, súkromník čo spraví 

tak chytí, nahodí tam kôpku z kamenia ktoré pozbiera na poli a tú kôpku kameňa tam rozhádže, však to 

sa musí urobiť tak, ako sa to má robiť a viem však, a viem, však hovorím, takto to robili to v Kremnici 

a tie protipovodňové opatrenia robili mestské lesy sa mi zdá Kremnica  a bez problémov to prešlo a za 

faktúry, neviem či milión, neviem koľko je za faktúry a skrátka spravili, vyriešili je to aj pekné a je to 

funkčné a týmto smerom predpokladám by sme mali ísť aj my  

Ivan Chládek – aj pôjdeme, samozrejme, nehovor že nie, a sú dve fázy a treba sa držať obidvoch,  

Ing. Marián Benka – ja ak by som mohol povedať, mali by sme spraviť v prvom rade tie cesty, obidve, 

však nebudú využívané na nejakú ťažbu, ale či budú efektívne to sa ukáže až keď sa niečo stane, teraz 

je to o ničom a je otázka, potom by sme sa mali zamyslieť keď sa spravia takéto projekty a bude 

stretnutie s odborníkmi a vybrať lokality kde to skutočne pomôže, a tam aj stavať aj na úkor toho, že to 

bude za naše peniaze, stále je lepšie urobiť niečo ako nič, ak to bude aj dlho trvať ak sa podarí niečo 

z eurofondov, nejaká výzva sa určite zopakuje, pol roka je za nami a s tým neurobíme už nič, a do pol 

roky by sme to ani nestihli, hej, lebo to je rozsiahla téma, možno na celý rok, keď odborníci začnú niečo 

postaviť a potom budeme maturovať aby to bolo najefektívnejšie za čo najmenej peňazí, takže ako 

v prvom rade spravme cesty a potom riešiť projekt toho a čas bude plynúť  potom sa vás ........... 

Ing. Peter Sedláček – nám uteká čas, dosť zavčasu sme na to upozorňovali, hej, ja mám, neviem či len 

ja mám taký pocit, že neurobili sme v tomto smere  nič, alebo pramálo 

Ing. Pavel Zajac –Peťo, urobili sme za pol roka viac ako sa tu urobilo za tridsať rokov, ale ako vám je to 

stále málo, však dobre, a čo si urobil pre to ty Ivan 

Ivan Chládek – ale nepreháňaj 

Ing. Pavel Zajac – čo si ty urobil pre to , však dobre, dobre 

Ivan Chládek – však vieš veľmi dobre, čo som ja urobil  

Ing. Pavel Zajac - Ivko toto je moja práca a mojich kamarátov,  hej 

Ivan Chládek – je tu spústu  zápisov, spústu stretnutí a hovoríš o tom, čo ja robím, malo by to byť 

kolektívne dielo, to nemôže byť vecou jedného človeka,  

Ing. Pavel Zajac – ja ti to len hovorím, ty momentálne ten kolektív rozbíjaš, ale však dobre, dobre 

Ivan Chládek – ja ho rozbíjam, hovorím len ako sa veci majú,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, veď hovorím dobre 

Ing. Peter Sedláček – Ivan, Ivan konštruktívne 

Ivan Chládek – tak dobre, ja nič zlého nerobím 

Ing. Pavel Zajac – ťažko to bude dneska konštruktívne  

Peter Kováč – záver 

Pavol Šimun – dobre, poďme ďalej   

Ing. Peter Sedláček – ďalej v uznesení bolo ale to si nás informoval, stavba sa odstránila z tých 

benešov, tam bol problém tá stavba u Kolíkov, ktorá zavadzala aj kvôli tomu múru, myslím ten múrik po 

pravej strane, ďalej, teraz nejaké tie administratívne a praktické opatrenia ktoré sme navrhovali, to sme 

sa chceli popýtať, že v akom sú stave, niektoré sme už prediškurovali, na niektoré si odpovedal, 

napríklad, že už vieme vlastníka priepustí, že je to slovenský vodohospodársky podnik, ďalej vieme, že 

sme v zozname obcí s významným potenciálnym rizikom povodní, len predsa sa opýtam, či to už máme 

aj na papieri, ešte raz sa opýtam 

Ing. Pavel Zajac – nemáme to na papieri, hovorím, teraz keď sme mali toto stretnutie  tak vám hovorím, 

že mi sem prišiel chlap priamo zo Zvolena a povedal, že ten postup aby sme boli v tom zozname, ktorý 
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je zavesený na internete že budeme mať minimálne rok a pol, lebo teraz vypracovávajú tie 

........vypracováva veci ako by si predstavovali tie protipovodňové opatrenia, tie zhromažďujú v Štiavnici, 

tie tam potom následne dopĺňajú a na konci vyjde zoznam, hej, čiže on povedal, že časovo  minimálne 

ešte rok a pol, čiže aj keby sme teraz tú výzvu dali na tieto veci tak aj tak nebudeme úspešný, lebo 

zatiaľ zoznam je nie 

Ing. Peter Sedláček – ja neviem, či sa dostatočne rozumieme, my sme sa pýtali, alebo aj som sa teraz 

pýtal či máš na papieri to, že sme v zozname zvýšeného rizika povodní 

Ing. Pavel Zajac – nie, nemám to na papieri 

Ing. Peter Sedláček – no, a na tom sme sa predsa povadili, respektíve si sa zdul, plesol si dverami 

a odišiel si preto že Ivan si ti dovolil povedať že po telefonáte s pracovníkom, zodpovedným 

pracovníkom bolo treba len požiadať a na požiadanie, obratom ti ten papier pošle, preto že do tretieho 

mesiaca by sa harmonogram, od tretieho mesiaca dvetisíc devätnásť je sprístupnený prehľad 

predbežného hodnotenia povodňového rizika a jeho aktualizácie v komisii, čiže ak ty tvrdíš, teda ja 

tvrdím že 22.decembra  sme sa tam dostali a všetci sme teraz šťastní, že sme tam, hej, tak do tretieho 

mesiaca 2019 sme to už mohli mať písomne niekoľko krát, na to si sa zdul, keď sme ti toto vytkli, že 

nemáš to písomne, na tom sme sa povadili, dúfam, že to nechceš odškriepiť 

Ing. Pavel Zajac – nie,  

Ing. Peter Sedláček – tak ešte že, už to bolo pred troma mesiacmi, dobre, nemám čo, ďalej sa chcem 

opýtať za komisiu ako ďaleko sme s programom aktualizácie funkčnej povodňovej komisie respektíve 

funkčného krízového štábu, už sme odporúčali na začiatku roku, dávno, že treba vymeniť členov  proste 

aktualizovať aj protipovodňový plán, aj krízový štáb, menovacie dekréty, kontakty vrátane štátnych 

zložiek, ako sme v tomto ďaleko, zrejme nie sme ďaleko nijako, preto že ja napríklad som svoj 

menovací dekrét nedostal, možno si len na mňa zabudol, ja neviem, či si posielal 

Ing. Pavel Zajac – zatiaľ sme v tomto smere robili akurát úpravy čo sa týka okresu a týchto vecí, čo sa 

týka obce sme nič viac nerobili 

Ing. Peter Sedláček – ale , Paľo ak si dobre pamätáš, alebo ak čítaš vôbec tie zápisnice tak to malo byť 

prvé, preto že, preto že len funkčná protipovodňová komisia a funkčný krízový štáb veľmi pomôže pri 

riešení akejkoľvek živelnej pohromy,  

Ing. Pavel Zajac – viete čo, ja sa nechcem znova hádať 

Ing. Peter Sedláček – nie, ja sa slušne pýtam,  

Ing. Pavel Zajac – už sme sa tu raz o tomto hádali, keď sme sa hádali po povodni vtedy keď bola v máji 

asi pred dvoma rokmi, hovorím pozrite sa, ak niekto príde na miesto povodne a iba tam niečo vykrikuje, 

svojim spôsobom taký človek  mi v krízovom, povodňovom štábe nijako nepomôže, ja beriem, že bývam 

mimo dediny a chvíľu mi trvá pokým k tej povodni prídem, ale to neznamená, že keď idem po povodni 

tak ako to bolo aj v máji 2017 alebo 2018 to už je jedno, hej, ale prosím vás, keďže viem o tej povodni 

tak minimálne telefonicky riešim veci, čiže stroje, vyriešim hasičov a to, čo ste vtedy aj povedali na 

zastupiteľstve, že my sa máme zísť tu a zasadať ja ako nemienim toto riešiť, v prvom rade dneska 

máme vyriešený systém s okresom, ja môžem vyhlásiť mimoriadnu situáciu smskou, na určité číslo, 

všetky papiere sa robia na druhý deň, všetky a nikdy sme nemali problém, ani s preplatením ani s ničím, 

a druhý, druhá vec v živote som nepovedal, keď niekto prišiel na takúto mimoriadnu udalosť a chcel 

pomôcť, napríklad vtedy v máji Paľo povedal aby sme šli pozrieť do Vôdky ako to vyzerá tam predsa 

v tom momente sadol do tatry so Štulerom a išiel pozrieť ako to vyzerá tam, a však je to presne o tom, 

aby sme sa spoločne na mieste dokázali dohodnúť ale nebudeme sa tam vadiť, skrátka nebudeme sa 
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tam vadiť tam skrátka za tie základné práce zodpovedám ja, a tým je to vyriešené, kto chce pomôcť 

nech pomôže, kto nechce pomôcť, tak nech tam nezavadzia 

Ing. Peter Sedláček – veď ale Paľo ešte raz, ja poviem len jednu vetu k tomuto, ty nechceš porozumieť 

tomuto,  

Ing. Peter Sedláček – čomu nechcem porozumieť Peter 

Ing. Peter Sedláček – si zodpovedný ako štatutár  

Ing. Pavel Zajac – samozrejme  

Ing. Peter Sedláček - nikto ti to neberie, ale ty predsa nemôžeš riešiť akúkoľvek situáciu sám, tá 

povodňová, tá protipovodňová komisia a ten krízový štáb musí byť tak zdatná, tak vyškolená, a čo si, 

veď my školíme, hej všetkých členov krízového štábu respektíve protipovodňovej komisie a vedel, kto 

má čo , v akom čase robiť, aby vedel, kde má lopaty, aby vedel kde má kľúče od traktora, aby vedel kde 

má čižmy aby vedel kde má dáždnik a tak ďalej, toto je pointa toho 

Ing. Pavel Zajac – momentálne tá pointa funguje a to dúfam, že sa nenahneváš, tá pointa funguje 

hlavne s hasičmi,  

Ing. Peter Sedláček – samozrejme, áno 

Ing. Pavel Zajac - lebo ja hovorím, bez problémov chytím, zdvihnem telefón, lebo Ľudo mi zdvihne 

telefón hocikedy, to sté ako ja zdvihnem mu telefón hocikedy, hej, druhá vec je tá, trošku to hapruje na 

lesoch, lebo skrátka potrebujem, zdvihnem telefón ako Jožo mi málokedy zdvihne telefón, toho môžem 

volať kedy chcem, keby sa aj, aj  tornádo išlo cez dedinu tak mi málokedy zdvihne, potom volám hneď 

Ivanovi, zvyčajne Ivanovi ten sa mi skôr ozve ako Jožo, hej, takže musíme si uvedomiť, že v tomto 

smere máme svoje možnosti, ja sa v tomto smere spolieham v prvom rade na hasičov, a za ďalšie na 

technické prostriedky ktoré máme v obci čiže v prvom rade prostriedky, ktoré máme my a ďalšie, ktoré 

majú tu súkromné firmy  

Peter Kováč – len otázka je keď ty tu nebudeš, tak kto to bude riešiť,  

Ing. Pavel Zajac – ale Peter 

Peter Kováč – pôjdeš na dovolenku alebo niekde 

Ing. Pavel Zajac – veď ako dobre, veď ako náhle odchádzam na dovolenku tak ja minimálne v týchto 

veciach splnomocňujem osobu a ďalšia vec, ja som hrdý na to, fakt som hrdý na to že ja toto môžem 

riešiť správou z  Karlového mosta lebo .takto zdvihnúť telefón a ja ................lebo to je presne 

o osobných vzťahoch a týchto veciach, však ....................poverím osobu ktorá to bude riešiť 

Peter Kováč – hovoríme o tom istom 

Ing. Peter Sedláček – hovoríme, len jeden hovorí po maďarsky a druhý po hebrejsky 

Ing. Pavel Zajac – však Peter, nerád by som sa pri povodni stretol s tým, čo so mi  minule povedal   

Ing. Peter Sedláček – nie,  

Ing. Pavel Zajac – veď ja žhavím telefón aby som zohnal veci a ty mi zavoláš že či viem, čo mám robiť 

no tak do riti som plesol telefón o zem a vysral sa na to 

Ing. Peter Sedláček – nie ja som ti, ja som sa chcel len opýtať, ja som bol totiž to na liečení v tom 

dvetisícsedemnástom, bol som na rekondičnom pobyte, Ivan mi volal, že či viem číslo na starostu, áno, 

viem spamäti, 0903.........vysypal som mu ho z rukáva lebo Ivan povedal, že je povodeň, dovolil som si 

dvojsekundový hovor, vieš čo máš robiť, áno viem, dobre, tak to mi stačilo, to  mi stačilo 

Pavol Šimun – a druhá vec, vrátim sa k tej povodni dvetisícsedemnásť, keď je tu všetko tak pripravené 

vieš, a Ľudo potom keď sa prišli hasiči mladí, tak povie, bežte domov pre lopatu, lebo nemáme lopatu aj 

to je možno o tom, že keby sme vedeli kde máme tie  lopaty by sme nemuseli domov utekať, potom 
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ľudia z okolitých domov nosili lopaty, aby sa to mohlo otvoriť, takto keby vedeli že sú zavesené na háku 

A v budove B, hej  

Ing. Pavel Zajac – ale to je už zasa tá kooperácie s lesmi lebo keď sa lesy ...................., lesy majú 

požiarne náradie  

Ing. Peter Sedláček – áno 

Ing. Pavel Zajac – ale veď predsa je, predsa je , veď musia byť pripravení  aj na lesný požiar, tak to 

náradie by malo byť na obecných lesoch, však je tam  

- prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Peter Sedláček – vlani som sa k tomu vrátil predvlani, už neviem, či ja chcem aby si ty zasadal 

s krízovým štábom keď ty potrebuješ riešiť mimoriadnu situáciu, samozrejme že nie zasadať ale pred 

tým musí byť jasne kto čo bude robiť  a potom keď sa urobia tie prvé opatrenia na zníženie následkov 

až potom si sadneš a vyhodnotíš, či si spravil dobre, či si spravil toto, či si spravil super, ešte sme mohli 

toto a tak ďalej, a tak ďalej, ale nemôžeš to ty  Paľo riešiť sám, ani z legislatívy, ty si za to zodpovedný, 

si predseda povodňovej komisie aj krízového štábu, to samozrejme, nikto ti to nebere, ale nemôžeš to 

robiť sám, jednoducho to nestíhaš, nemôžeš to robiť sám, povodne dvetisícdva, neviem, ty si tu nebol 

vtedy, ale bohužiaľ, musím sa k tomu vrátiť, fungovalo to geniálne,  

Ing. Pavel Zajac – s jediným tým, že ste tu mali stroje na  kanalizáciu, keby tu tie stroje neboli, tak boh 

vie ako by to dopadlo, ale riešme to 

Ing. Peter Sedláček – ja nechcem hovoriť o strojoch na kanalizáciu, preto že skutočne vtedy tu tie stroje 

boli ale ten starosta ktorý tu bol vtedy, myslím si že Jano Jančík 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ing. Peter Sedláček – ten bol v podstate človek, ktorý zohnal pre obec peniaze, ktorý rozšíril pre 

obyvateľov štátu, áno, lebo každý vedel, že v Ľubietovej sa stala strašná katastrofa, ale ostatní či bol 

Paľo Šimun či bol Ivan Chládek alebo neviem kto, chodili po tom potoku a robili s tými hasičmi, ja som 

bol tu a koordinoval, so, ja neviem zháňal so štrk, zháňal som pomoc a tak ďalej, vtedy to fungovalo na 

milión percent nie na sto ale na milión percent a ty toto chceš spraviť sám, no nemáš šancu 

Ivan Chládek – no ak dovolíte, nehnevaj sa ale musí ti do toho vstúpiť, ty vieš veľmi dobre, že tieto veci 

ja poznám, a myslím si že ich dobre poznám, máme spracovaný povodňový, plán povodňových 

záchranných prác, máme,  a obsahuje okrem iného aj štatút povodňovej komisie, neviem, či si ho čítal 

alebo nečítal sú tam popísané hlúposti ktoré tam nemajú čo robiť, treba ho novelizovať, rozhodne, lebo 

niektoré veci sú na smiech a čo sa týka, ty že riadiš, áno, ta riadiš ako predseda povodňovej komisie si 

v jednej osobe starosta aj predseda povodňovej komisie to ti nikto nevezme, to je zo zákona, ale ty 

riadiš tie povodňové záchranné práce  príkazmi, ktoré ty vlastne návrh povodňovej komisie ty vlastne 

vydávaš tie povodňové záchranné práce príkazmi, ktoré ty na návrh povodňovej komisie ty vlastne 

dávaš tie príkazy, takto je to uvedené aj v štatúte, nehnevaj sa 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, kým vy dáte návrh, neviem či nám aj dolný koniec neodpláva, ale dobre,   

počúvam ťa 

Ivan Chládek – cháp to, cháp,  

Ing. Pavel Zajac – nabudúce to spravíme takto 

Ivan Chládek – keď je prvý stupeň vyhlásený tak ako bol teraz vo februári, dajme tomu že to trvalo 

niekoľko hodín, hej, no tak dobre, dá sa to aj keď nemal by si to robiť  sám, mal by si si napríklad 

predsedov zavolať k sebe ale rozhodne takéto veci aby, dvetisíc dva to ti poviem že .........Jano ako 

starosta vtedy dokonca ani povodňová komisia nebola ale všetci poslanci nastúpili a dohodlo sa ráno 



 16 z 49 
 

o šiestej, večer o šiestej si zasadneme tak ako Peter hovorí, to sa urobilo a všetko čo treba aké sily 

a prostriedky a takto sa robilo a teraz si predstav, že nám príde taká hrúza ako v dvetisíc druhom 

rozumieš a potom z tohto boli, z odboru krízového riedenia boli nás pozrieť, a žasli ako vieme tu 

spolupracovať a ako to ide, ako sa to riadi a ako to funguje a naozaj to fungovalo dobre, Peter to presne 

povedal 

Ing. Pavel Zajac – a máš pocit, že teraz to dobre nefunguje 

Ivan Chládek – teraz to nefunguje vôbec, absolútne 

Ing. Pavel Zajac – ani za chvíľočku nebude ak budeme, ak budeme vystrájať také veci ako teraz na jar, 

tak to nebude fungovať, pamätajte skutočne na to 

Ivan Chládek – ja neviem čo sa stalo zasa  

Ing. Pavel Zajac – ale dobre, v poriadku lebo hovorím, vy ste mali vtedy jedno jediné šťastie, že tu boli 

aj stroje, bol tu štrk bolo tu všetko lebo robila sa kanalizácia a tí chlapi mali v prvom rade záujem o to 

aby in nerozdrbalo to, čo už, aj tak ........ale to isté nás dneska čaká a hovorím, pozrite sa dneska, 

hovorím, ja ani nemienim však ja som vám to už povedal dneska tu, veď ja sa predsa nespolieham na 

kráčajúci bager ktorý príde s SVP, ktorý príde o štyri hodiny, veď ten bager mi je tam na hovno, však ja 

to viem, a dúfam že aj vy to viete a musíme sa spoľahnúť na vlastné prostriedky a ak sa na tie vlastné 

prostriedky nedokážeme spoľahnúť 

Ivan Chládek – ale veď to je v poriadku, samozrejme že je to v poriadku, to je tak či tak keď sa deje 

niečo  --prekrikovanie, nerozumieť –  1:06inundačného toku všetko zo zákona a samozrejme že to sa 

týka výsostne správcu vodného toku ten musí okamžite prísť a riešiť veci čo sa týka povodňových 

zabezpečovacích prác, samozrejme, že obec nespí a má svoje vlastné sily a prostriedky, príde na 

miesto a čo zvládne, zvládne a čo nezvládne, no, tak musia prísť iný  

Ing. Pavel zajac – ja som sa rehotal niekto chcel spraviť systém, že v Banskej Štiavnici bude 

pohotovostná povodňová, však pokým by prišli zo Štiavnice, my už máme aj upratané,  

Ivan Chládek  - no nie vždy, nie vždy  

Ing. Pavel Zajac – ja viem, že nie vždy ale je to scestné, aby niekto sem cestoval dve hodiny a prídu 

a potom budú riešiť  

Ivan Chládek – si predstav, že keď je naozaj vážna situácia tak v Žiline je hasičská brigáda ktorá príde 

Ing. Pavel Zajac – ale Ivan, však toto nikto nespochybňuje ale na to máme tu presne  dobu kedy, keď 

neviem či si si všimol, ale pri tej povodni v máji tu bol aj prednosta okresného úradu, no bol, bol tu, 

v noci tu bol, bol tu 

Ivan Chládek – ale veď ja som s ním už sedel,  

Ing. Pavel Zajac – no tak, veď tu momentálne ide o to, že momentálne sa zmenil tu ten systém, viete 

pred tým sa dalo, riadili to na tom krízovom riadení, sú tam ľudia, ktorí sú vám ochotní pomôcť a však 

o tom to celé je aby tie zložky obce a štátu spolupracovali a teraz je to len o tom aby v tejto obci 

pomohol kto môže a to je o vzťahoch o ničom inom to nie je 

Ing. Marián Benka – tá komisia je o tom, aby ste vy mali pod sebou ďalších štyroch ľudí ktorým budete 

nariaďovať príkazy aby ste nemuseli mať všetko v hlave, ja to ináč nerozumiem tomu veď to je len 

pomoc, nič viacej  

Ing. Pavel zajac – ja nemôžem za to, že komisiu nejdeme povodňovú, veď to tam polovica nie je  

Ing. Marián Benka – ja by som ešte doplnil, keď sa tu bavíme o tom keď bola povodeň tie mechanizmy, 

teraz lesy majú výzvu stálo by za uváženie o tom aby doplnili nejakú tú techniku ako JCB aby sme mali 

obecné, keď sa niečo stane aby sme takýto stroj mali potrebujú to na lesné cesty to by stálo za úvahu 

Peter Kováč – tak isto by sa v zime upratoval sneh 
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Ing. Marián Benka – už druhá vec je, či máme do toho koho posadiť ale snáď sa nejaký šikovný chlap 

nájde, hej ale keď nám na to niekto dá päťdesiat percent na lesy tak to by sme mohli mať, neviem ako, 

to je na zváženie, myšlienka 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja som to oznámil, oznámil som to vám, oznámil som to šéfovi lesov aj 

šéfovi lesov som to oznámil je to o tom aby niekto povedal, že dobre bude to riešiť ten a ten lebo viete 

šéf lesov to rieši cez nejakého chlapa vy my poviete, že ako, však v prvom rade sa dohodnime kto to ide 

riešiť, lebo najhoršie je to, že keď to riešia štyria  

Ing. Marián Benka – ako je to na ňom, ja, je to jeho kompetencia ja sa len pýtam na to, na ten zámer 

lebo vravel že to pripravujú a chcel by nám to nejako predložiť, aby sme dostali informáciu tak teraz sa 

bavíme o povodniach a vravím, že je tu taká možnosť tak mu povedzme, že nech tam skúsi prihodiť to 

výzva znesie aj nejaké JCB, hej, lebo zaplatí päťdesiat percent na cenu a zároveň máme že si vieme aj 

rýchlo upraviť cestu a vieme aj nejako zasiahnuť ale keď ho nebudeme  mať tým to pre nás končí, 

nejaký domáci bagrista tu zatiaľ je alebo má mašinu niekde mimo tak ako môžeme byť nahratí, hej, ale 

je to krok ako pomôcť aby bola tá komisia a ja som presvedčený že je to len otázka pomoci ľudí veď 

vedia robiť a majú skúsenosti, však je to na nezaplatenie, to čo zažili, to sa človek nenaučí, to je len 

o tom aby to fungovalo, však vy ste zodpovedný ale treba si uznať, keď niečo horí, skúsenosti 

............tak to je úplne na, na ako sadnúť si a povedať tam treba zasiahnuť, to treba spraviť to je na 

nezaplatenie, ja neviem prečo sa niekto bráni, však urobím komisiu a nech sa funguje ďalej, ja neviem, 

bavíme sa o tom hodinu a pol 

Ivan Chládek – viete čo, ak dovolíte, ja, lebo sa budeme krútiť len okolo toho ...........a komisia zasa 

nebude, ja si myslím, že obecné zastupiteľstvo ako také, je tak isto spoluzodpovedné ako orgán obce je 

spoluzodpovedné aj za tieto veci, to znamená, zriaďme dneska povodňovú komisiu obce, konkrétne 

Ing. Peter Sedláček – ja som nie, takto, nie že som proti ale chcem povedať jasne vychádzam zo 

zápisnice, neviem koľkej, životného prostredia, že kto v tej komisii má byť, že tam má byť starosta, že 

tam má byť tajomník, to bude zrejme pracovníčka obce, je jedno ktorá a má tam byť predseda 

životného prostredia má tam byť Jožo – lesy, Rosenberger, presne to tam máš napísané, tak isto 

v krízovom štábe okrem štátnych orgánov, kde sa treba vedieť dovolať a treba sa s nimi spojiť či už 

telefonicky alebo mailom, to treba aktualizovať, lebo aj tam je určitá fluktuácia pracovníkov,  

Ing. Pavel Zajac – ale predsa v tom povodňovom pláne to pravidelne  

Ing. Peter Sedláček – ale musíme to mať v našom krízovom pláne  

Ing. Pavel zajac – ale však to je, však Zuzana rieši, vždycky keď nám pošle odbor krízového riadenia 

niečo že sa zmenilo, takto to chytí vyberie jeden telefón a hodí tam druhý telefón,  

Ing. Peter Sedláček – počúvaj ma Paľo, ja si nepamätám presne mená klamal by som, ale už napríklad 

Dušan Čief, keďže je dôchodca stále v krízovom štábe 

Ing. Pavel Zajac – áno, ešte je, je no pán Vízner, nech sa páči 

Jozef Vízner – ja by som sa chcel spýtať, keď bude päť členov komisie a štyria budú mimo na 

dovolenke, tak kto to bude riadiť, keď komisiu chcete 

Bc. Jana Majerová – pre boha, veď je to normálne vec  

Ivan Chládek – toto je nie normálna vec, táto situácia  

Jozef Vízner – ja sa len pýtam, môžu byť štyria  

Ivan Chládek – no tak zasa, budeme robiť dvadsať  

Jozef Vízner – mala by byť väčšia komisia 

Ivan Chládek – pozri sa teraz si to robí sám starosta  

- prekrikovanie, nerozumieť 



 18 z 49 
 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, nejako  toto ukončím, lebo  

Ivan Chládek – tak čo Paľo, spravíte poslanci uznesenie  

Ing. Peter Sedláček – ale jednoznačne zo zákona on musí urobiť povodňovú komisiu 

Ing. Pavel Zajac – je pravda tá, že sú tam neaktuálny ľudia tak že ja iba vymenujem  

Ing. Peter Sedláček – no Paľo presne s tým som začal, tridsiateho prvého neviem, januára sme ti 

napísali že toto treba urýchlene riešiť preto že od apríla od polovice apríla tu hrozí riziko povodní, hej, 

našťastie, chvála bohu ešte sa nič nestalo ale môže zhrmieť kedykoľvek, toto si mal prvé spraviť 

Ing. Pavel Zajac – veď ale Peter  

Ing. Peter Sedláček – prvého februára, tridsiateho prvého januára som ti to poslal, prvého si si to mal 

prečítať a hneď zriadiť aj jednu aj druhú 

Ing. Pavel Zajac – poslednú vetu, len jednu vetu si dovolím k tomuto dodať, ako išiel som z ......išiel som 

pozrieť do tej Vôdky, prvé čo som urobil, zdvihol som telefón a zavolal som šéfovi lesov, lebo v tej 

Vôdke bol taký mrdník, taký mrdník že to bola katastrofa,  ja som sa hanbil ako pes, hej, dobre, 

hovorím, lesy si to vyriešili, odstránili, dobre, ale skrátka takto to tam nemôže fungovať, lebo nedaj bože 

žeby prišla tá povodeň, tak nie že máme takú kopu ako sme mali ale, o tom to celé je a ja som vďačný 

obecným lesom že to upratali, urobili a ešte by bolo fajn keby sme upratali cestu do Vôdky aby sa tam 

dalo prejsť, lebo cez to bahnisko ja súkromným autom nepôjdem, keby sme tam dokázali doviezť aspoň 

za dve tatry makadamu na tých rozvodnených miestach a aspoň nasypali  na cestu 

Peter Kováč – ja si myslím, že s týmto nemá nikto problém, treba to nastoliť, je tam problém s cestou 

a poďme to spraviť ja neviem 

Ing. Peter Sedláček – ja len k tomu smerujem, že netreba dávať teraz napríklad nejaké uznesenie alebo 

čo, pretože zo zákona musí byť protipovodňová komisia, musí byť krízový štáb, on je zriadený, dokonca 

aj štatút krízového štábu sme ti napísali, máš, teraz si nájdi ty kde musíš aktualizovať členov a všetky 

údaje a ostatné od toho sa odvíjajú ďalšie veci, sľúbili sme, že ak bude v krízovom štábe respektíve 

v povodňovej komisii zabezpečíme školenie cakom prásk, dve hodiny, dve hodiny päť hodín päť hodín 

to je jedno, prezentácie budú, manuály všetko to všetko bude aby tí ľudia mali poznatok, čo majú robiť 

čiže len k tomu smerujem že už si to mal spraviť toto dávno,  

Peter Kováč – dobre, urobí to 

Ing. Peter Sedláček – nó  

Ing. Marián Benka  – spravme  uznesenie kde sa rozhodneme aby sme dali termín, je neviem do konca 

júla že sa musí tá komisia zriadiť a 

Ing. Peter Sedláček – pán Benka ona je zriadená dávno, len nie je aktuálna  

Ing. Pavel Zajac – dajte mi termín a poďme ďalej  

Ivan Chládek – prečo si nestanovíš termín ty, napríklad zajtra  

- prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – dajte mi termín, veď ja všetky menovacie dekréty mám v počítači len musím sadnúť 

a písať  

Ing. Peter Sedláček – môžem ísť ďalej aby sme sa pohli, hej,  niektoré veci sme už zase prebehli, 

povedal si čo sa týka Vôdky, tam sme ešte okrem iného okrem tých poltrov, okrem tých hrabíc a tak 

ďalej navrhovali spraviť tú zákrutu pri vodopáde nejako to tam spevniť a tak ďalej, brehy, ďalej   

Ing. Pavel Zajac – tiež som vás o tomto informoval,  že tam bol šéf lesov z Ľupči a skrátka povedal, že 

tam sto tisíc dávať nebudú a ďalšia vec je tá, že  majú byť prestať byť správcom tohto toku má to 

prebrať SVP takže budeme sa obracať na nového správcu asi neviem, kedy to prebehne ale má to 
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Ing. Peter Sedláček – ale .tam sme ti odporučili riešiť tieto veci .s richtárom so  Šajby, preto že veľa vecí 

a veľa zlých vecí sa podarí aj Strelníčanom, vlastne pustiť nám dole, dole 

Ing. Pavel Zajac – osobne si myslím, že s Janom bude podstatne lepšia debata ako bola s Mirou, lebo 

Jano je hasič, však je veliteľ hasičského zboru na Strelníkoch, a skrátka vie, čo to dokáže urobiť, 

v tomto smere si myslím, že v Janovi máme človeka ktorý nás v tomto smere bez problémov podporí 

Ing. Peter Sedláček – áno, ale ja som mal otázku, aké kroky si podnikol v lokalite Vôdka – komisia 

životného prostredia zo dňa 31.1. odporučila znečistenie potoka Vodka riešiť so starostom zo Strelník, 

nečítal si tú zápisnicu 

Ing. Pavel Zajac – ja som vám pred tým povedal, že skrátka ako náhle ste vydali to VZN o tom 

inundačnom území tak ja som ho posunul starostke na Šajbu ešte to bola vtedy Mira, hej   aby si 

s urbárom riešili veci, to isté som urobil a s tým Ivanom on je podpredseda urbáru alebo čo, že skrátka 

že nemôžu tak riešiť veci ako ich momentálne riešia lebo hovorím, celé to skončí na konci u nás 

a potom, hovorím, momentálne s Janom ja som akurát jednu vec trval a to sme sa rozprávali ako hasiči, 

že skrátka trváme na tom, že ako náhle je nejaký prívalový dážď tam v Strelníkoch tak nám musia dať 

vedieť že sem ide nejaká prívalová voda lebo  akože to nikto   nedokáže na Šajbe zdvihnúť telefón že 

ide nejaká prívalová voda, lebo to ako tam tak nech starosta príde a zavolá mne lebo to sú pre nás 

podstatné veci lebo ak vieme, že nejaká veľká voda ide zo Šajby tak viem, povedzme že máme päť 

minút na to aby a aj tých päť minút môže byť pre nás rozhodujúcich no a o tomto to celé je a starosta zo 

Strelník presne to čo robíme, čo my máme najlepšie v okrese, čo sa týka hasičov, že sa zvoláva 

smskami a príde ten kto môže a toto isté musíme začať riešiť aby to bolo v rámci doliny  teda aj Šajbani 

aby sa nestalo to, čo teraz, veď všetci majú tie iveká a tie hasičské zbory pamätajte na to, podrastú 

trošku a budú to riešiť ináč  

Ing. Peter Sedláček –dobre,  ja len pripomínam, že treba s tým Janom hovoriť čím rýchlejšie tým lepšie, 

ďalej sme ti napísali že okrem urýchleného riešenia hore uvedených úloh bude zo strany obecného 

úradu vykonaná kontrola stavu vodných tokov, pobreží, pozemkov  a brehových porastov v zmysle 

článku sedem 

Ing. Pavel Zajac – obecný úrad myslíš PZP  

Ing. Peter Sedláček  - áno, pretože  konkrétne okresný úrad robil v roku 2017 v máji, to znamená že 

interval je dvojročný tak mali robiť teraz podľa správnosti oni ale malo to byt do 15.5.  

Ing. Pavel Zajac – tým, že je tam nový človek tak neviem, zavolám Jožovi Raticovi dodatočne 

Ing. Peter Sedláček – no, tak toto si tiež prosím ťa prečítaj, potrebujeme to vedie, lebo ak to neurobia 

tak zasa v tých odporučeniach máš, že komisia na kontrolu tohto čo som povedal mala byť tak isto 

urobená no a ešte mám jednu vec, dodržiavanie zmluvy na poskytovanie finančných prostriedkov na 

revitalizáciu – aha, viem čo  prehrádky, dostali sme v roku 2011 nejaké peniaze dvadsať plus tridsať 

tisíc alebo tridsať plus dvadsať, to neviem  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ing. Peter Sedláček – neviem, kde sme sa teda zaviazali, že dvadsať rokov sa o to musíme starať, 

patrične starať aby to plnilo svoj účel, hej, Envigeo preinvestovalo určité peniaze a teraz vlastne tie 

priehradky by sme mali pucovať my to je tak isto jedno z protipovodňových opatrení, no  

Ing. Pavel Zajac – súhlasím, jediný problém je momentálne tuto v tejto časti Majerčok, lebo vlastne 

viete, že tam pán Barto dal spevnil celý ten potok urobil celý ten potok nanovo priznám sa že som to 

nebol pozerať akým spôsobom to urobil ale musím sa vlastne  pozrieť na tú vyššiu časť, priznám sa že 

neviem ako je to, tak že neviem 

Ing. Peter Sedláček – dobre, ja som v podstate skončil, Ivan ty máš ešte dačo,  
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Ivan Chládek – tam sú ešte ďalšie veci,  

Ing. Peter Sedláček – ale tie sa opakujú, tie sme hovorili  

Ivan Chládek – hej, tak ak sa niečo, teraz by som celkom nadviazal na toto, kde si končil, ako donútiť 

toto aby začal svietiť, no dobre ak teda dovolíte tak trošku použijeme na prezentáciu aj túto našu 

techniku keď ju už máme len ma mrzí, že sa nepodarilo spustiť tú povodeň 2002, ak ste tu čo ste to 

zažili, tak viete,  je to tak nafilmované, Ivan Majer Čerenský to tak spravil že bolo by pre tých, čo to 

nezažili nevideli, aby sa vedelo že o čom je tu vlastne reč  a že to nie sú zbytočné reči, ale tuto aspoň 

niečo 

Ing. Peter Sedláček – Ivan, Ivan jedna pripomienka – rýchlo 

Ivan Chládek – rýchlo, neboj sa toto je prezentácia veľmi dlhá, hej poviem len záver, čiže,  prijaté 

protipovodňové opatrenia pre obec Ľubietová, to čo už bolo urobené po povodni 2002, boli vybudované 

záchytné zariadenie na predmetných  vodných tokoch Hutná a Vôdka, to bola investícia švajčiarske 

fondy, čo ste to zažili, čo ste tu dlhšie tak viete o čom je reč, takže toto je ono hej, čiže toto je na Hutnej 

nad Kyslou asi takých sto metrov, je tu to záchytné zariadenie vybudované, takýmto spôsobom, toto je 

okolo toho  a to isté, to isté je v podstate aj vo Vôdke to je tam nad vodopádom trošku vyššie,  

Ing. Pavel Zajac – vo Vôdke je to strašne poškodené hlavne popod cestu, to je 

Ivan Chládek – áno a tu je presne to, čo hovorím, tak to je to, na tom mostíku na tom prostrednom tam 

tá pravá časť je už vymytá a samozrejme tadiaľ môže ujsť hodne ak sa teda bude niečo splavovať 

z toho materiálu, takže to sú tie vodozáchytné zariadenia, ktoré sa urobili po roku 2002 a v roku 2004, 

hej, niečo sa predsa po povodni v roku 2002 urobilo, pretože keby toto zariadenie nebolo niečo 

zachytilo počítam takých osemdesiat percent toho, čo nám plávalo dolu  z toho urbáru šajbianskeho tak 

vám poviem že  2002 rok to by bol len taký slabý odvar, bolo by to hrozme dopadlo, no, hej takže asi 

toľko, potom prietrž mračien v roku 2011, vieme o čom je reč, však, tu bola uzavretá zmluva s úradom 

vlády na poskytnutie finančných prostriedkov na realizáciu protipovodňových opatrení  

Ing. Pavel Zajac – mali sme jazierko a potom prišla prietrž mračien a miesto jazierka bol potok  

Ivan Chládek – no a teraz bližšie k tomu projektu, bolo to takzvaný druhý realizačný projekt revitalizácie 

krajiny a investoval do toho úrad vlády a to 20 tisíc eur na základe zmluvy medzi obcou a úradom vlády 

a úrad práce poskytol 30 tisíc na mzdové prostriedky na vykonanie toho diela, zhotoviteľ diela Envigeo 

a.s. ukončenie realizácie zo zmluvy máj 2012 no a tu je tá zaujímavá vec, čo sa nachádza, je to 

zmluvný záväzok medzi obcou Ľubietová a úradom vlády, že prijímateľ sa zaväzuje zabezpečovať 

kontrolu a servis vytvorených revitalizačných opatrení prevencie pred povodňami aby nás to ochránilo 

hlavne pred tými povodňami po dobu 20 rokov od ich dokončenia vždy v takom rozsahu aby predmetné 

vytvorené opatrenia boli plne funkčné a plnili svoj účel uvedený v článku jedna zmluvy, ak to investor 

poruší tak sa ozve zhotoviteľ ktorý môže a pravdepodobne bude musieť poskytnuté finančné prostriedky   

vrátiť v plnej výške hej, to je nepríjemná mína no a tu sú tie samozrejme prehrádzky, ktoré sa robili tam 

na Hliniskách vieme kde a Majerčok to je tá odbočka pod Šibenice no samotná kapacita prepočítaná na 

sedemsto metrov kubických vody, hej keď tie tri snímky sú v čase zhotovenia takýmto spôsobom sa 

zhotovovali tie prehrádzky  a tam úplne vpravo je vchod do toho tunela popod cestu na ktorom treba tiež 

ešte zapracovať toto je tiež v zlom stave a čo je dôležité toto je v súčasnosti to vyzerá, takto žiaľ žiadny 

servis a tak ďalej za celé obdobie, všetky tie prehrádzky sú plné, tieklo tam pomerne málo vody a vidíte 

– to znamená, keby niečo prišlo tak to nezachytí ani sedem litrov nie to ešte sedemsto metrov 

kubických, hej, takže pozor máme tu nášľapnú mínu, no a toto je Podlipa – Zelená voda tak isto tam 

bolo urobených tie diela, tie prehrádzky  a vidíte v akom stave sa tie prehrádzky nachádzajú, to 

znamená plné, zarastené a tie nezachytia nič a mali by zachytiť štyritisíc metrov kubických vody to 
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znamená funguje to od roku 2012 a to znamená osemnásť, osem rokov no a potom ešte Lôze Buňovo 

na poľnej ceste na lesnej ceste boli vybudované odrážky v počte cca tridsať, zadržiavali dokonca 

šesťtisíc metrov kubických vody len toto dielo bohu žiaľ nerieši túto povodňovú ochranu, takže asi toľko 

k tomu dielu v rámci  

Ing. Pavel Zajac – môžem ja, Ivan mám iba jednu vetu tým, pozri sa, tým že tieto prehrádzky sú plné tie, 

tie  tá voda má úplne iný charakter dolu pred tým ako tam tie prehrádzky neboli tak tá voda išla a brala 

všetko, dneska keď si zoberiete na spodku toho pod tým odkmeňovacím zariadením sú dve veľké tie 

zádrže ktoré sme nebudovali v týchto opatreniach to sme vybudovali sami a do dneska nie sú vhodné 

tak ako sa naozaj pravidelne čistili keď tam máme bager tak ich čistíme, najväčší problém máme 

a najväčší problém máme s tým a to bol vlastne aj problém minulého roku že vlastne ťažbové skupiny 

nám nadrbali do toho potoka, voda sa vybrežila a išla po ceste čo zasa po konzultácii s lesmi sme 

samozrejme odstránili a boli veci opravené, takže v tomto smere hovorím, keď povieš ten tok 2011 tak 

naozaj tam to jazier bol kopec, to čo bager bagroval celý deň tá búrka tam doniesla dva krát toľko 

doniesla za jednu búrku, viete menili sme tam priepust je tam namiesto tristovky osemstovka rúra 

a nestalo sa, že žeby zo Zelenej vody bola stiekla nejaká šotolina alebo niečo také, nestalo sa  

Ivan Chládek – dobre, to je tvoj pohľad na vec, pohľad ktorý hovorí, že je to totálne zanedbané a teda 

za tie peniaze za to, čo hrozí, že budeme dvadsať tisíc vracať úradu vlády  

Ing. Marián Benka – ale finančnú komisiu.......... 

Ivan Chládek – áno, to znamená, že  

Ing. Marián Benka  - ale je dôležité, keby sme to opravovali, že  koľko peňazí zbytočne vyhodíme a aký 

náklad by bol na tú opravu ako si myslím, že v tom polčase si ten biotop našiel svoj priestor a je 

dôležité, že koľko tie potôčiky vysychajú a keď príde prietrž mračien tak tie zábrany tomu nepomôžu 

a keď to raz utrhnú tak nikto nám nedokáže, že či to bolo v takom stave alebo v takom stave, hej, ako to 

zasa na margo toho sa toho nebojím, dôležitejšie je tak ako je to na Podlipe, že tie koncové, kde sa tá 

voda kumuluje sú podstatne väčšie urobené, čiže možno len ak by lesy dali záležitosť ktorá je nejako 

citlivejšia, že im tam  nejaké územie kde to môže odtiecť alebo zadržať môžu opraviť niektoré ale všetky 

opravovať určite nie je nutné,  a myslím si, že nám pokuta zo strany štátu nehrozí za to, že sme že to je 

nedoriadené  

Ivan Chládek – je tu tá zmluva a tam je úplne jasne v tej zmluve napísané   

Ing. Marián Benka – poďme na niečo dôležitejšie, dôležitejšia je prístupová cesta k potoku  

Ivan Chládek – áno  

Peter Kováč – ktoré opraviť chceme, sa opraviť sa môžu ktoré sú prehnité, tak ich vymeníme  

Ing. Marián Benka – ok, ale treba vybrať skutočne tie, ktoré  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa zase potom, keď tam dali tú guľatinu tak viem, že lesy tam urobili zasa tie 

opatrenia že v tej hornej časti aj tie prehrádzky vyčistili, naozaj vyčistili, lebo hovorím tam vtedy dávali 

tie pozdĺžne do toho potoka, čiže celé to zahradili a tá voda sa vybrežila a išla po tej ceste dole až  

a tým pádom, že nešla tým tokom tak vlastne nebol tam ten efekt tých prehrádzok a tým pádom nabrala 

rýchlosť a brala a jarčila cestu a aj tú cestu opravili, čiže prosím vás pokým my dokážeme udržať tú 

vodu v tom potoku kade má ísť tak naozaj dneska nám nehrozí nič, neviem zaručiť dokedy ja neviem 

aká voda keď sa tam bude liať ako keď otvorí kohútik tak potečie aj po ceste  

Ing. Marián Benka  - tak tomu nepomôže nič  

Ing. Pavel Zajac – ale zasa keď si zoberiete pod tým odvedeným je jeden taký suchý polder, ktorý 

zachytáva asi päťdesiat kubíkov vody keď sa to tam aj naplnilo, čiže hovorím, pokiaľ to pôjde korytom 
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najhoršie je aby to nešlo po ceste, ale aj na tej ceste sú urobené prehrádzky ktoré to zvládajú do toho 

potoka  

Ivan Chládek – ja to vidím tak ako som to videl, keď som to bol sám pozrieť  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ivan Chládek – ja som to bol sám pozrieť je to zanedbané, je to nefunkčné, dali sa do toho peniaze, 

malo to zachytiť, sú to protipovodňové opatrenia preventívne, malo to zadržať  ísť isté kubíky ktoré 

zachytí tak sa úplne zbytočne robili vaše peniaze, vaše peniaze  

Ing. Marián Benka  -  

Ivan Chládek – ale to by ste musel vidieť, to čo sa dialo na Majerčoku, keď tam topilo  

Peter Kováč – tak, tak treba niektoré opraviť, samozrejme,  vyčistiť, automaticky tam ten nános je, tak 

sa dohodnime, niektoré sú prehnité, ja som bol na Podlipe určite dve sú také, že sú zhnité, že držia len 

silou vôle, niektoré sa vymenia  vyčistí sa to a myslím si, že vec sa vyrieši  

Ivan Chládek – a sú a sú plné a majú zachytávať tritisíc tristo kubíkov no tak prosím vás pekne ak 

zachytia štyri litre tak budeme  

Ing. Pavel Zajac – Ivan, urobili sme veci, predsa pri tom odmeďňovaní upravili to jazierko,  viete ako 

momentálne to jazierko funguje, ďalšia vec, tým že sme dokázali dostať tam osemstovku rúru ktorá 

odvedie podstatne viac vody ako pred tým odviedla a presne preto je tam dole pod tým tá bažina 

a o tom sa rozprávame, že prečo ja chcem aby  tá bažina zostala lebo tá bažina to skrátka absorbuje 

a pustí pomenej už len tá bažina v tej Zelenej vode tam tlmí tú nárazovú vodu  

Ivan Chládek – áno je to všetko pre ľudí, dobre, ................nespadol som z jahody viem o čom hovorím 

a keď sa to raz spravilo a dali sa do toho peniaze, dokonca sme zmluvne viazaný nebudem rozprávať 

no veď teraz je to také aké to je, tečie malá voda ale keď bude príval tak to musí zachytiť to, čo zachytiť 

má, no poďme ďalej 

Ing. Peter Sedláček – poďme, hej 

Ivan Chládek – v roku 2018 bolo prijaté VZN, hej, vieme o tom, starosta vie o tom, žiaľ bohu nebola 

vykonaná zatiaľ, tá  prehliadka, preto že je to zabrzdené tým, lebo nevieme či okresný úrad tohto roku 

áno alebo nie, a zasa sa to vlečie a do 15 júna to malo byť odkontrolované, takže ja neviem 

Ing. Peter Sedláček – do pätnásteho mája  

Ivan Chládek – mája, pardon mája, čiže zase je to odfláknuté, zase starostlivosť dá sa povedať len taká 

nijaká 

Ing. Pavel Zajac – to mám ísť na okresný úrad ............. 

Ivan Chládek – nie, máš čas, je to tam jasne napísané v zápisnici, tam máš zavolať či robia tú 

prehliadku tohto roku alebo nie, to je všetko, no, iba spolupracuj,  nikto od teba nechce hory doly ani 

aby si šiel pešo čo ja viem, to sú jednoduché veci starosta by v tom nemal mať problém, v roku 2018 

obec Ľubietová požiadala o určenie povodia vodných tokov a tak ďalej to znamená to je tá geografická 

oblasť, tam sme boli určený 22.12.2018 bol   rozhodujúci dátum a vieme, že tam sme áno 

Ing. Peter Sedláček – len to nemáme písomne o tom sme hovorili 

Ivan Chládek – tak, a o tom to je, zase o tých vzťahoch, a prečo keď niekto povie, že to tak chce že to 

tak má byť lebo je to dobre, tak prečo ten druhý stále robí niečo iné a nechce robiť to, aby tie vzťahy 

naozaj fungovali, neviem, nechápem to naozaj 

Ing. Pavel Zajac -  ty nemáš ani len tušenia, čo mňa to stálo úsilia aby sme sa tam vôbec dostali, ale to 

je presne o tom, že ty nemáš ani tušenie, poďme ďalej   

- nerozumieť, 

Ivan Chládek – kto prišiel za tebou s tou žiadosťou, aby sme tam išli, kto si to naštudoval zo zákona  
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Ing. Pavel Zajac – kto, dobre, dobre 

Ivan Chládek – ja vidím, ja viem že kto sa o to .......prednosta okresného úradu áno, áno máš kamaráta 

ja som bol tiež osobne za ním, povedal áno, ak to bude v mojich silách, bolo to v jeho silách .ja ti to, ja ti 

to napísať musím, ale veľmi dobre vieš ako ..............no, a teraz opatrenia na ochranu pred povodňami 

v Ľubietovej, konkrétne prijatých v Ľubietovej, o ktorých bolo hovorené, fáza číslo jedna to som 

spomínal, Hutná, kritické miesto pod zosunom, vybudovať prístupovú cestu, to je len na zopakovanie 

a postaviť po pravej strane na prístup čo sme sa rozprávali so zamestnancami SVP, že  áno, že to je 

veľmi dobré riešenie a uvidíme či sa to urobí áno alebo nie, fáza číslo dva to som už spomínal treba si 

pozrieť zákon o ochrane pri povodniach, zákon tam hovorí čo má obec aké opatrenia a tak ďalej, 

spolupracovať s SVP závod Banská Bystrica pri navrhovaní preventívnych opatrení pred povodňami 

situovaných .....to sú veci ktoré už boli tu spomínané, takže všetko je jasné ja si myslím, žeby nemal byť 

žiadny problém len treba mať len záujem pracovať, ďakujem za pozornosť 

Ing. Peter Sedláček – dobre, ukončime to nejako, Paľo spravil aj nejaké uznesenie  

Pavol Šimun – môžem prečítať, aby ste popočúvali a potom  

Ing. Pavel Zajac – jasné 

Pavol Šimun – popočúvali a potom sa vyjadríte aby sme mohli doplniť  Šimun Uznesenie OcZ  5 – 
4/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  poveruje starostu obce Ing. Pavla 
Zajaca aktualizovať zloženie členov protipovodňovej komisie a krízového štábu, termín 29.6.2019 
 
Ing. Pavel Zajac – dobre, kto je za, ďakujem, máme ešte niečo k tomu,  
Pavol Šimun – neviem, čo sme ešte chceli prijať k tomu 
Ing. Pavel Zajac - môžeme ukončiť tento bod  
Ing. Peter Sedláček – počkaj ešte  
Peter Kováč – ešte tie prístupové cesty, povedzte nejaký záver 
Pavol Šimun – ale tie prístupové cesty ja osobne si myslím, že ak sa bude jednať ak to prejde pod 
správu povodie Hroma 
Ing. Marián Benka – to je úplne jedno, tie cesty treba môžeme robiť či to patrí im alebo nie my tie cesty 
prístupové potrebujeme, bolo by sa stretnúť s vlastníkmi pozemkov a navrhla sa čo najlepšia varianta a  
možno aj dve a nie je to otázka peňazí ale aby to bolo, nemusí byť drahá cesta jedna bude lepšia druhá 

bude tam makadam ale keď sa niečo stane bude stačiť aby sa k tomu dostali, treba aby sa stanovilo 

zvolanie zasadnutie s občanmi s vlastníkmi teda,  

Ing. Pavel Zajac – tá horná cesta bola vyriešená, dolná cesta stojí na pani Filadelfiovej 

Bc. Jana Majerová – musíme sa stretnúť priamo na mieste čo sme tam na konci 

Pavol Šimun – spýtam sa, chceme k tomu nejaké uznesenie a uznesenie k čomu, k ceste alebo 

k stretnutiu  

Peter Kováč – k stretnutiu  

Pavol Šimun – ja si myslím, že k tomuto by sme uznesenie nemuseli prijímať  

Ing. Pavel Zajac – pozri sa, my sme to stretnutie tam mali, ak teda máte problém s tým stavebným 

riešením, tej hornej cesty ak máte s tým problém, s tým stavebným riešením, tak prosím vás je načase 

aby ste povedali, dobre, je problém v tom a v tom, toto mi povedzte, hej  

Bc. Jana Majerová – ja ešte raz to poviem, stretnutie s nami hore aby sme si povedali, tuto je to takto, 

tuto takto, tuto nemôžeme alebo tuto meter, toto spevniť a máme tu toto a máme tu toto a za takýchto 

podmienok robte, nech sa páči ale aby sme sa stretli tam, o nič iné nejde  

Pavol Šimun – kto bude aktivovať to stretnutie, starosta  

Ing. Pavel Zajac – asi nemám navigáciu, dobre a poprosím komisiu  .....tak ako nemôžeme povedať že 

to bude robiť ten a ten, nebudem sem zatiaľ volať dodávateľa vy by ste mali rozhodnúť akú cestu, hej, 
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a potom už príde dodávateľská firma a neviem, či znova nacení alebo povie toto je dobre, toto nie je 

dobre,  

Pavol Šimun- ...............ako verejná komunikácia  

Peter Kováč – asi 

Ing. Pavel Zajac – ale tam tá cesta je, my sme to prešli a nikto nepovedal že nie a teraz Jana hovorí že 

má nejaké pripomienky voči tomu, ak poviete podmienky aké má, pokiaľ to celé nezruší tak teda 

nejakým spôsobom    

Ing. Marián Benka – 

Ing. Peter Sedláček – môžem ešte, poslednú vec čo mám, nebudeme o tom už diskutovať, chcem len 

zdôvodnenie vlastne prečítať a mám pripravené uznesenie, ja to radšej prečítam, nebudem hovoriť 

vlastnými slovami, chceme prijať smernicu o ochrane pred povodňami v obci Ľubietová – zdôvodnenie –  

 Obec Ľubietová leží v povodí dvoch malých vodných tokov, Hutnej a Vôdky. Potok Vôdka sa v centre 
obce vlieva do potoka Hutná. Povodie obidvoch potokov tvoria údolia, svahy ktorých majú obmedzenú 
retenčnú schopnosť a pri výdatnejších dažďoch väčšina vody stečie do vodných tokov. Nebezpečné sú 
najmä prietrže mračien, ktoré vyvolávajú prívalové povodne so silným dynamickým efektom s ničivým 
a erozívnym účinkom energie prúdiacej vody. Za posledných 20 rokov sa v dôsledku globálnej zmeny 
klímy a globálneho otepľovania sa tento hydrometeorologický nebezpečný jav v k. u. Ľubietová 
zopakoval niekoľko krát. V rokoch 1999, 2002 (108 ročná voda), 2011, 2017 to boli letné povodne a vo 
februári 2019 to bola zimná povodeň. Nakoľko prognóza do budúcnosti hovorí o eskalácii tohto 
nebezpečného javu, je nutné vážne sa ním zaoberať a prijať opatrenia, ktoré znížia nebezpečenstvo 
ohrozenia života, zdravia a majetku obyvateľov na najmenšiu možnú mieru. 
Nakoľko laxný prístup k problematike ochrany pred povodňami zo strany obce významne zhoršuje stav 
bezpečnosti v obci a ohrozenie života, zdravia a majetku mnohých obyvateľov obce v prípade vzniku 
povodne je vysoké, komisia životného prostredia navrhuje prijať smernicu, ktorá stanoví postup 
kompetentných pri ochrane pred povodňami a teraz to uznesenie - obecné zastupiteľstvo obce 
Ľubietová  poveruje komisiu životného prostredia vypracovať smernicu pre postup pri ochrane pred 
povodňami v obci Ľubietová,  termín do 30.6.2019 
Pavol Šimun – môžem 

Ing. Pavel Zajac – áno, nech sa páči  

 

Pavol Šimun  Uznesenie OcZ  5 – 5/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  
poveruje komisiu životného prostredia vypracovať smernicu pre postup pri ochrane pred povodňami 
v obci Ľubietová, zodpovedný predseda komisie životného prostredia, termín do 30.6.2019 
 
Ing. Pavel zajac – ďakujem kto je za, všetci, ďakujem, koniec tohto, ešte niekto niečo 
Peter Kováč – čo s tým stretnutím, či,  
Ing. Pavel Zajac - zvoláme 
Peter Kováč - nemusíme, je to vybavené  
Ing. Pavel Zajac – máme majetok obce, porosím skúsme ísť rýchlejšie, žiadosť pána Grančaya parcela 
tuto vo dvore, záhrada, parcela KN C 3 potom doplnenie časti, hej, mám záujem o odkúpenie časti KN 
C 3 vyznačenej na mape o rozmeroch približne  10 x 12 metrov to je vlastne tá časť záhrady, nech sa 
páči otváram k tomu diskusiu, má niekto niečo, nech sa páči 
Pavol Šimun – predpokladám, že je to tento priestor, tu 
Ing. Pavel Zajac- tá záhradka, čo tam bývala 
Pavol Šimun – a to chceme predávať,  
Ing. Pavel Zajac – nie, ja by som to nepredával 
Bc. Jana Majerová – ani ja  
Ing. Pavel Zajac – pozrite sa je tam chránené nálezisko, ako  teraz jak sa búral ten plot sa ukázalo aký 
ten dvor zhruba je a celý ten dvor by si podľa mňa pýtal nejaké architektonické riešenie ale určite nie 
predať to, lebo hovorím, pozrite sa vráťme sa do časov kedy sa ten dom predáva, lebo aj to bola chyba 
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že sa ten rodinný dom predal ale vtedy obec nemala asi iné možnosti tak tam sa to predalo a tým 
pádom to bolo vyriešené, viete že pred tým tam žil Dežko teraz prišla tá pani Grančayová a je to tak ako 
to je už sme tu mali niekoľko sporov, preto  ja by som sa nerád do toho nejako montoval, ale tak ako 
osobne si myslím že obec by sme to predávať nemali, pani Grančayovej nič nebráni mať tam záhradu 
pokým my tam nebudeme nič robiť v živote sme ju stade nevyhodili ani nič sme jej nebránili 
Peter Kováč – daj hlasovať, či 
Pavol Šimun – ja osobne som už minule povedal, obec v tomto momente nepotrebuje predávať 
pozemky, načo ich máme predávať, možno prídu ťažšie časy, budú nám treba peniaze potom 
predávajme ak bude dakto chcieť kúpiť  
Ing. Pavel Zajac – poprosím uznesenie  
Ing. Peter Sedláček – ale mne sa zdá, že sme preskočili bod, mali sme najprv neprijaté uznesenia 
a potom majetok obce  
Pavol Šimun – ale do rôzneho sme to dali 
Ing. Pavel Zajac – ale v rôznom, však toto pôjde rýchlo  
 
Pavol Šimun – záleží ako rýchlo budem čítať Uznesenie OcZ  5 – 6/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné 
zastupiteľstvo obce Ľubietová   
A. berie na vedomie  

žiadosť Jána Grančaya  o odkúpenie časti pozemku parc. KN C 3 o výmere 631 m2 , za účelom využitia 

ako záhrady pri dome 

B. konštatuje,  že  

Pozemok bezprostredne hraničí s rodinným domom vlastníctve žiadateľa a predajom tretej osobe by 

došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné 

osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj   časti pozemku parcely KN C 3 záhrada o výmere 631 m2 v k. ú. 

Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej znaleckým posudkom. 

Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ  uhradí 

náklady spojené s prevodom vlastníctva 

 

Ing. Pavel Zajac  - ďakujem kto je za  
Katarína Resutíková Mandyčevská -  ja som  za  
Ing. Pavel Zajac – dobre, jedna je za pani Katarína Resutíková Mandyčevská, kto je proti, zvyšok je 
proti, zdržal sa niekto, jedna za ostatné proti, ďakujem, pán Kandera, poslal som vám geometrák, 
vlastne to je pri tej novej ceste na Močilí, majú to vlastne ako predzáhradku vlastne tým, že tam bola 
stará cesta tá nová cesta sa posunula kus ďalej tak tam vznikol taký akože pás, ktorý, nie že nevieme 
čo s ním, ale vlastne je to ako jeho predzáhradka, takže žiada vlastne o odkúpenie toho, videli ste to   
Peter Kováč – áno, ja to mám tu vytlačené,  toto je stav, ako je cesta   poriešená, čiže bude posunutá tu 
vlastníci oproti nám predali pozemky, tuto oproti čo sú  
Ing. Pavel Zajac – áno, je tam jeden nevysporiadaný pozemok, jeden, lebo takto, lebo tam Peťo, tam 
došlo k jednej veci, že sa zmenil trošku  
Peter Kováč – Peter  Celer tu má vlastne 
Ing. Pavel Zajac – Peter Celer nám predal  
Peter Kováč – tu je napísané, že cesta je na jedenástich pozemkoch 
Ing. Pavel zajac – je tam vlastne jeden jediný problém, jeden jediný problém a to je tých šesť vlastníkov 
to, ktoré je vedľa Helexovcov , to je jediný problém 
Peter Kováč – hej, to je tu, tu je to celá plocha 
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Ing. Pavel Zajac – ale hovorím že to vzniklo až pri trasovaní tej, tej cesty lebo keby sa to posunulo dole 
tam by  vznikol obrovský svah a vlastne  
Peter Kováč – ja som za to aby sme najskôr vyriešili tú cestu aby bola vysporiadaná a keď bude 
vysporiadaná, nemám s tým problém, je to dôležité pre obec, zatiaľ by som počkal kým cestu dáme 
dokopy  
Ing. Pavel Zajac – no dobre, ako povieš, mne je to jedno, dobre, ďalšie názory, žiadne, tak čítaj 
 
Pavol Šimun – záleží ako rýchlo budem čítať Uznesenie OcZ  5 – 6/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné 
zastupiteľstvo obce Ľubietová   
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, nejdeme takto, nesúhlasíte s tým tak že je to všetko, berie na vedomie 
žiadosť o tejto parcele, konštatuje že bezprostredne hraničí a za c/ súhlasí so zverejnením a keď s tým 
nesúhlasíte kto je za aby sme s tým súhlasili, prosím vás, je to stále to isté, hej, je niekto za aby sme 
toto teda urobili momentálne, je niekto proti - šesť je proti, kto sa zdržal, čiže ženy sa zdržali, dobre, 
ženy sa zdržali Jana Majerová a Katarína Resutíková 
 
Ing. Peter Sedláček – lebo nás je deväť keď boli šiesti za, zdržali tak kto nehlasuje, bolo vás viac, nikto 
sa nezdržal, všetci sú proti, sedem  
Ing. Pavel Zajac -  Ján Majer, Ján Majer z Rôštu tam viete že už to bolo raz zverejnené ale ešte som 
tam dal spraviť geometrický plán a vyhodila sa z tade cesta išlo to do cečkového stavu, takže mali by 
sme vlastne, mali by sme vlastne to takto nanovo zverejniť, to je prvá vec, za druhé, ja som hľadal, 
hľadal akože okolo ale nesusedí to s vašimi pozemkami  
Bc. Jana Majerová – nesusedí  
Ing. Pavel Zajac –takže ako  mali by sme to spraviť verejnou súťažou  
Bc. Jana Majerová – no tak ako to treba spraviť 
Ing. Pavel Zajac – v tomto smere ja som aj tak upravil uznesenie ako aby to bolo jasné takže hovorím, 
navrhujem aby sa to zverejnilo a poprípade ak budete súhlasiť aby sa tam spravila verejná súťaž, tak 
v tomto zmysle je napísané uznesenie, otváram diskusiu k tomu, ako žiadateľ môžeš k tomu niečo 
povedať 
Bc. Jana Majerová – pozri ja nemám  
Peter Kováč – no keď je to teda tak, že treba súhlas , nech sa vyjadria aj tie susediace pozemky, že či 
s tým súhlasia 
Ing. Pavel Zajac – no tak je tu žiadosť o odkúpenie a skrátka ak niekto z vedľajších pozemkov si to chce 
odkúpiť, tak sa môže prihlásiť do súťaže, hocikto sa môže prihlásiť do súťaže, asi tak  
Zora Garajová – ktorý pozemok 
Ing. Pavel Zajac – to sú tie dva pozemky o ktorých sme sa bavili  
Zora Garajová – to tie obecné akože  
Ing. Pavel Zajac – áno,  
Zora Garajová – a môže poslanec nakupovať  
Ing. Pavel Zajac – verejnou súťažou áno 
Bc. Jana Majerová – môže  
Ing. Pavel Zajac – verejnou súťažou áno 
Bc. Jana Majerová  - ja som potrestaná za  niečo 
Ing. Pavel Zajac – verejnou súťažou  
Bc. Jana Majerová – ja som povedala, ja môžem dodržať ............... 

- prekrikovanie, nerozumieť 
Ing. Pavel Zajac – prosím vás, diskusia k tomu  
Zora Garajová – môžem k tomu 
Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, prosím vás ticho, pani Garajová bola vyvolaná 
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Zora Garajová – keďže sa to týka aj mňa som zvedavá že ako sa dostanem ďalej na môj pozemok 
pretože smerom na, na  za tými kockami má ísť cesta to je náš pozemok, hej, potom je pozemok 
obecný čo Janka odkupuje a za ňou je náš, ako sa dostanem  
Ing. Pavel Zajac – cesta sa z toho vynecháva 
Peter Kováč – cesta sa z toho vynecháva, to ide od cesty na pravú stranu  
Zora Garajová – ja tomu nerozumiem,  /hrkot stoličiek – nerozumieť/ keďže má Janka  tam pozemok 
ako sa dostanem 
Bc. Jana Majerová  – ale dostaneš sa Zorka, je to nanovo vymerané bez cesty  

- vysvetľujú pani Garajovej nový geometrák  
Ing. Pavel Zajac – cesta sa stadiaľ vyňala a cesta ide cez tie parcely  
Peter Kováč – ale počuj, jedná sa iba o tú jednu pravú časť 
Bc. Jana Majerová – áno,  
Ing. Pavel Zajac – ale ja mám v uznesení dve časti 
Bc. Jana Majerová – nie,  
Ing. Pavel zajac – a ktorú, spodnú či vrchnú 
Bc. Jana Majerová – spodnú  
Ing. Pavel Zajac – takže, Paľo prosím ťa v uznesení tú druhú parcelu škrtni 
Pavol Šimun – veď ja sa preto pýtam, lebo ja to tu čítam  
Bc. Jana Majerová –vieš čo, lebo  to boli parcely samé, vtedy nebol ešte tento geometrický plán, keď 
sme vlani o tom 
Ing. Pavel Zajac – druhú parcelu vyškrtni 
Bc. Jana Majerová – teraz už vieme presne  
Pavol Šimun – tak ktorú potom 
Ing. Pavel Zajac – 1588 lomeno sedem a osem škrtni, tisíc päťsto osemdesiat osem lomeno sedem tam 
škrtni 
Bc. Jana Majerová – potom táto cesta zostáva obecná 
Ing. Peter Sedláček -  tisíc päťsto osemdesiat osem lomeno dvanásť je dobrá  
Ing. Pavel zajac – prvá je dobrá druhú škrtni  
Bc. Jana Majerová – je nové číslo parcely  
Peter Kováč – a vy tam čo chcete robiť, aký je tam zámer  
Bc. Jana Majerová – iba si tam chceme uložiť  drevo  
Ing. Pavel Zajac – dobre, prosím vás môžeme  
 
Pavol Šimun – môžeme probovať -  Uznesenie OcZ  5 – 8/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné 
zastupiteľstvo obce Ľubietová   
  A. berie na vedomie  tisíc päťsto osemdesiat osem lomeno dvanásť 

žiadosť Mgr. Jána Majera 

Ing. Pavel Zajac – magistra škrtni  

Pavol  Šimun – žiadosť Jána Majera  o odkúpenie pozemku parc. KN   C 1588/12 orná pôda, o výmere 

861 m2  za účelom  záhrady.   

B. konštatuje,  že  

pozemok bezprostredne nehraničí s rodinným domom a pozemkami vo vlastníctve žiadateľa.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj  pozemku parcely KN  C 1588/12 orná pôda, o výmere 861 m2 ,  v k.ú. 

Ľubietová a to verejnou súťažou za predaj pozemku minimálne vo výške určenej znaleckým posudkom. 

Žiadosť bude opätovne prerokovaná po vyhodnotení verejnej súťaže na odpredaj pozemku.  

Bc. Jana Majerová – ešte, ešte môžem,  

Ing. Pavel zajac – áno 
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Bc. Jana Majerová – teraz ako to bolo nanovo vymerané aká je tam výmera  

Ing. Pavel Zajac – ja som to vypisoval z geometráku  

Bc. Jana Majerová – ja len aby som si bola na istom, neviem ako to bolo  

Ing. Pavel Zajac - tisíc päťsto osemdesiat osem lomeno dvanásť, osemsto šesťdesiat jedna metrov 

štvorcových, orná pôda, ja som to vypisoval z geometráku  

Bc. Jana Majerová – no, orná pôdy dávno to nie je 

Ing. Pavel Zajac – no ja viem, ale nemôžeme tam dať niečo iné, čo je v geometráku, dobre, kto je za, 

prosím vás zdvihnite ruky aby sme videli, kto je za , osem, kto je proti, Paľo Šimun je proti, Jana 

Majerová sa zdržala, čiže sedem bolo za, Paľo Šimun bol proti a Jana Majerová sa zdržala, ďakujem , 

Dalibor Michalides, zase ste to mali, to je zase tá nešťastná Jano Korytár a spol. hej 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale on nechce odkúpenie, on len protestuje proti tomu aby sa to 

predalo Deniske Filadelfiovej  

Ing. Pavel Zajac – však sme to zamietli 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale on nemá odkúpenie, v tej žiadosti nebolo žiadne odkúpenie on 

len nechcel, my sme to len mohli vziať na vedomie  

Pavol Šimun – tá žiadosť je tak filištínsky napísaná  

Ing. Pavel Zajac – predaj komunikácie na parcele KN E1146, to je parcela asi cečková, lebo ečková  to 

ja som vlastne vyčítal z oného je 7780/2, hej a on mi tam niečo rozprával o nejakom tom kanály 

a nejakých takýchto veciach, nikomu sa nič nepredáva len toto vyriešiť  

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale tak ako zoberme to vedomie že nechce aby sa to predalo a 

bude 

Pavol Šimun – je uznesenie, je to jasné že  sme to zamietli, my už nemáme čo s tým ďalej  

Ing. Pavel Zajac – toto je, zároveň chcem požiadať o prekrytie odvodňovacieho jarku cca tri až štyri 

metre na predmetnej parcele,   

Pavol Šimun – to je druhá vec  

Ing. Pavel Zajac – to tam potrebujú si uložiť drevo, počítam, no neviem, ako s tými jarkami je to 

problém, ja osobne by som navrhoval naozaj s tým, že sme to zamietli Denise, zamietneme to aj 

Daliborovi a máme svätý pokoj, ako nič sa tam nebude ako, však je to obecné, a dúfajme že to budú 

užívať v pokoji a susedskom spolužití  a do večných vekov, nič iné , nemám čo povedať  

Pavol Šimun – toto by sme mali vypustiť to je  

Katarína Resutíková Mandyčevská – to nemáme skrátka čo zamietať, on len protestuje proti tomu, že 

aby sa to predalo 

Ing. Pavel Zajac – tak ak poviete, že to ideme vyhodiť, tak to vyhodíme, mne je to jedno, dobre, tak čo 

vypúšťame,  

Pavol Šimun – buď musíme alebo ja napíšem uznesenie, no 

Peter Kováč – vypustime, je to nahraté  

Pavol Šimun – berie na vedomie nesúhlas pána Dalibora Michalidesa s predajom pozemku KN E 

7078/2, zastavané plochy – to čo je za 

Ing. Pavel Zajac – no dobre ale  my sme s tým nesúhlasili, 

Pavol Šimun – no, veď 

Bc. Jana Majerová – tak mu treba napísať iba odpoveď,  

Ing. Pavel Zajac – veď však sme s tým nesúhlasili, veď tam je predsa ako je, veď tam je to jasné celá tá 

7078/1 je........................veď nikto tú parcelu nepredáva  
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Bc. Jana Majerová – ja by som navrhovala, keby sa mu normálne napísala odpoveď, že bolo tá jeho 

žiadosť prerokovaná na zastupiteľstve a teda 

Pavol Šimun – dobre, ja som to už vyškrtol 

Ing. Pavel Zajac – a zostáva obecné, dobre, ďalší Gaston Ivanov a Marianna Ivanovová, nech sa páči 

majú všetko, majú to 

Marianna Ivanovová – no my chceme odkúpiť len medzi prístreškom, ten kúsok, osemdesiat štvorcov, 

je to cesta, my sme koncový a tam je už len svah dole a to dolu to vlastne spravuje pán Felner tam ako 

pasienky  

Peter Kováč – ja mám problém ako trošku v tom, že jasné, že ste koncový, že tam na ten náš obecný 

pozemok ide prístup aj inakade akurát že bude problém, že keď takú istú žiadosť dá ten, čo je nad vami, 

čiže jemu zamietneme a ako sa potom zachovať  

Ing. Pavel Zajac – no ako my nad nimi nemôžeme o to požiadať,  ako by sa dostali dolu tu je jediná 

otázka to že to môžu urobiť len oni, nikto iní to urobiť nemôže ako je na vašom, čo sú vyššie to urobiť 

nemôžu 

Marianna Ivanovová – v podstate,  my na tom pracujeme, užívame to len aby to bolo na poriadku, tak 

len kvôli tomu  

Ing. Pavel Zajac – druhá vec je tá že za tou cestou vlastnia ďalší pozemok, hej, hej, veľký čiže majú dva 

pozemky vedľa cesty, ich pozemky, otváram diskusiu, ak nikto tak skúsme uznesenie  

Zora Garajová – ja by som mala  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Zora Garajová – ja by som mala, súhlasím s Paľom Šimunom, že obec by už mala prestať predávať 

pozemky a hlboko, hlboko pod ceny ich predáva, naši predkovia nám zanechali obrovský majetok či 

v pozemkoch, či hory, lesy a my to takto, zastupiteľstvo čo zastupiteľstvo sa to tu predáva, hlboko pod  

cenu,  čo necháme my budúcim generáciám, pýtam sa, čo necháme, keď sa bude všetko len predávať 

a predávať,  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová ja vám teraz odpoviem, ja iba jednu vec vám poviem, aj dneska máme 

všetky veci také, že niekto má buď ako akože vedľajší pozemok, nikdy sme nepredávali také nejaké 

pozemky ktoré by boli akože nejaké veľké, vždycky riešime pozemky ktoré žiadajú vlastníci budov, že 

buď teda potrebujú niečo pristaviť alebo niečo, takéto veci, hovorím nikdy sme neriešili také niečo, že 

chytíme a odpredáme dva hektáre 

Zora Garajová – ale nie, nie je to také, napríklad na Čelienci tam tie, to bolo hlboko pod cenu  

Marianna Ivanovovová – a koľko sme zaplatili za meter štvorcový, no tak nerozprávajte 

Zora Garajová – no ja neviem, ale ten pán z Huty neviem ako sa volá, Štefanovec, či ako sa volá, 

Štefanovie že za päť euro ste mu to predali, päť osemdesiat  

Ing. Pavel Zajac – komu 

Zora Garajová – ten Štefanovie 

Ing. Pavel Zajac – ale ten kupoval už nad tým jeho pozemkom,  

Zora Garajová – napríklad osem euro na plavárni, čo vedľa Pepicha stavia 

Ing. Pavel zajac – videli ste ten svah pani Garajová 

Zora Garajová – videli ste u Celerov svah, na námestí a stojí pekný na svahu, na konci strmom  

Ing. Pavel Zajac – netuším kde 

Zora Garajová – a predal po tridsať euro, vyše v záhrade  

Peter Kováč – hore v kopci, na Záhumní  

Ing. Pavel Zajac – hore Kanderov či ktorý  
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Peter Kováč – neviem kto to má tam postavené 

Zora Garajová – po päť euro stavebný pozemok  

Ing. Pavel Zajac – no nech sa páči 

Zora Garajová – no vy nech sa páči 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, že môžu sa k tomu vyjadriť pani Garajová  

Marianna Ivanovová – pani Garajová, my sme ten pozemok kúpili ako stavebný pozemok a bola to lúka, 

obyčajná lúka ktorú prenajíma obec za ...................... 

Zora Garajová – ten stavebný pozemok ste kúpili 

Ing. Pavel Zajac – desať euro štvorec 

Zora Garajová – no, prosím, keď už v Ľubietovej, stoja domy  

Marianna Ivanovová – to bolo tristo korún a viete čo bolo tristo korún keď sme to kupovali, vy by ste za 

tristo korún kúpili holú lúku  

Zora Garajová – tristo korún meter štvorcový 

Marianna Ivanovová – meter štvorcový  

Zora Garajová – desať euro 

Marianna Ivanovová – ale vtedy to bolo tristo korún a to boli iné peniaze,  teraz musíte sa na to aj tak 

pozerať v ktorom roku to bolo kúpené a to bola holá  lúka čiže sme všetko  

Zora Garajová – ja hovorím  

Marianna Ivanovová – vtedy sa zastupiteľstvo rozhodlo, že predáva pozemky a nie preto že si to tam 

stavebníci vymysleli,.  

Zora Garajová – ja to pred tým nepoznám, ja hovorím vtedajší stav, ja hovorím terajšiu situáciu, že sa 

ruší ...... a predáva sa hlboko pod cenu ...........tridsať až štyridsať euro už idú pozemky  

Peter Kováč – opýtam sa, vadí vám to v užívaní, toto že, že keď je to obecné, lebo  

Marianna Ivanovová – my to tam akože spravujeme, ako že všetko, kosíme, všetko tak my sme si 

mysleli žeby keď je to medzi dvoma našimi pozemkami tak ten kúsok by nemal byť problém,  

Peter Kováč – otázka je, že keby sa ďalej tá výstavba chcela rozvíjať, alebo čo 

Marianna Ivanovová – no tam asi ťažko, preto že tam je desať metrový svah dole, čiže tam keby tam aj 

cestu sme vlastne vybudovali my, ako stavebníci 

Peter Kováč – dobre, má ešte dakto  dačo 

Ján Turčan – ja v tom nevidím problém, medzi dvoma domami  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, má ešte niekto do diskusie, nie, tak skúsme uznesenie  

 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ  5 – 9/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   

A. berie na vedomie  

žiadosť Ing. Gastona Ivanova a Ing. Marianny Ivanovovej o odkúpenie časti pozemku parc. KN   C 

1324/10 trvalo trávny porast, o výmere 277 m2, za účelom  odkúpenia cesty medzi rodinným domom 

a pozemkom vo vlastníctve žiadateľov 

Peter Kováč – koľko je tých metrov 

Pavol Šimun – dvesto sedemdesiat sedem 

Marianna Ivanovová – osemdesiat metrov  

Ing. Pavel Zajac – ale pozor, dvesto sedemdesiat sedem metrov je celá parcela,  

Ing. Peter Sedláček – časti pozemku, parcelné číslo  

Ing. Pavel Zajac - dvesto sedemdesiat sedem metrov je celá tá cesta  

Pavol Šimun – dobre, ale to je už novovzniknutý pozemok, alebo 
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Ing. Pavel Zajac – nie to ešte nie je rozdelené geometrákom, teraz tam musíme dať urobiť 

Pavol Šimun – musíme hovoriť o výmere pozemku z ktorého sa to odčlení, odkúpenie časti pozemku 

parcela  

Ing. Pavol Zajac – dobre, pokračuj 

B. konštatuje,  že  

pozemok bezprostredne hraničí s rodinným domom a pozemkami vo vlastníctve žiadateľa a predajom 

tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za 

dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj časti pozemku parcely KN   C 1324/10 trvalo trávny porast, o výmere 

277 m2,  v k. ú. Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej znaleckým 

posudkom. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. 

Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom vlastníctva 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, štyria – Jana, Miloš Sauka, Jano Turčan a Peter Sedláček, kto je 

proti  

Pavol Šimun – vydrž, Miloš Sauka, Jano Turčan, Peter Sedláček a Jana Majerová, áno 

Ing. Pavel Zajac – kto je proti traja, Zdeno Urva, Paľo Šimun, Peter Kováč, zdržal sa Resutíková a vedľa 

aha tak prepáčte, ešte pán Benka bol za, nevšimol som si 

Ing. Peter Sedláček –päť za 

Ing. Pavel Zajac – áno, päť je za, dobre ďakujem, poďme ďalej, Anton Grgač prečítam žiadosť lebo ten 

tu nie je, žiadam o odkúpenie pozemku, dovoľujem si vás požiadať o odkúpenie pozemku pri chate 

v Genzlovej, KN C  861/1 v k. ú . Strelníky o výmere cca tristo metrov štvorcových, uvedenú chatu 

budem po komplexnej rekonštrukcii prenajímať a chcel by som pristaviť   saunu a vírivku, ktoré by 

prispeli k zlepšeniu ponúkaných služieb, Tóno Grgač, to je vlastne na konci Genzlovej chce kúpiť pás 

na ktorom by pristavil saunu  

Pavol Šimun – to je chata v Hutnej 

Ing. Pavel Zajac – posledná chata v Genzlovej, hej 

Pavol Šimun – tá bývalá lesácka, koľko metrov štvorcových, nie celú tú parcelu  

Ing. Pavel zajac – nie, tristo metrov akože taký pás, tristo metrov, vlastne to  

Peter Kováč – a máme aj geometrák dáky 

Ing. Pavel Zajac – nie, mám len takéto niečo, hej, lebo vlastne za chatou má taký prístrešok s grilom a 

vlastne  tá sauna a tá vírivka sa mu už tam nevojdú 

Peter Kováč – a toto je naša, tento veľký 

Ing. Pavel Zajac – hej, to je ale lesný pozemok,    

Pavol Šimun – mám aj uznesenie, že je to lesný pozemok 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto  

Ján Turčan – a to bude mať akože na prenájom toto 

Ing. Pavel Zajac – hej, tá chata je čisto na prenájom, síce ubytovacie poplatky bude platiť na Šajbu nie 

nám, nech sa páči, nejaké vyjadrenia, či ideme čítať uznesenie,  

Peter Kováč – koľko toho chce 

Ing. Pavel Zajac – tristo štvorcov cca 

Pavol Šimun – cena 
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Ing. Pavel Zajac – povedzte si, no prosím vás, skúsme diskutovať  

Ivan Chládek – môžem sa k tomuto vyjadrovať 

Ing. Pavel Zajac – no, nech sa páči 

Ivan Chládek – no ja by som od neho žiadal dáky projekt alebo nákres, čo tam vlastne chce mať, lesná 

pôda, hej,  a teraz si predstav hej, bude tam plno ľudí  - ďalej nerozumieť  

Pavol Šimun – napchal si tam dosť peňazí a má tam čističku  

Bc. Zdenko Urva – dobre čítaj, nech ideme ďalej 

Ing. Pavel Zajac – účastníkmi budeme my, toho stavebného konanie lebo máme susedné pozemky 

všetky  

Peter Kováč – tak to oddelí a je, už nebudeme sa tým  

Ing. Pavel Zajac – ako to môžeš oddeliť 

Ivan Chládek – čiže to je stavba, nie drobná stavba  

Ing. Pavel Zajac – ale toto je už druhá  stavba tá je postavená, postavil by dve drobné stavby – vírivku 

a saunu  

- prekrikovanie, nerozumieť  

Bc. Zdenko Urva – čítaj, nech ideme ďalej 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ticho  

 

Pavol Šimun -  Uznesenie OcZ  5 – 10/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   

A. berie na vedomie  

žiadosť Antona Grgača o odkúpenie časti pozemku parc. KN   C 861/1 lesný pozemok, o výmere 23422 

m2, v k.ú. Strelníky, za účelom  rozšírenia pozemku okolo rekreačnej chaty vo vlastníctve žiadateľa.   

B. konštatuje,  že  

pozemok bezprostredne hraničí s rodinným domom a pozemkami vo vlastníctve žiadateľa a predajom 

tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za 

dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj časti pozemku parcely KN   C 861/1 lesný pozemok, o výmere 23422 

m2,  v k. ú. Strelníky a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej znaleckým 

posudkom. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. 

Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom vlastníctva 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za – nikto, kto je proti, dobre a zdržal sa niekto, Peter Sedláček sa 

zdržal a ostatní boli proti, ďakujem  

Ivan Debnár - že susedí s rodinným domom, je písané tam 

Ing. Peter Sedláček - áno 

Ing. Pavel Zajac – rekreačnou chatou,  

Pavol Šimun – to je taká formula, lebo jemu by nedali  

Ing. Pavel Zajac – rekreačná chata tam mala byť, ospravedlňujem sa, hej, rekreačná chata tam mala 

byť, dobre, prečítam iný rekreačná chata je a potom je rodinný dom, tam mala byť rekreačná chata, 

dobre, ideme na pána Kováčika to je tuto hore na Močilí, to je námestie  

Peter Kováč – to je to čo už sme raz riešili 
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Ing. Pavel Zajac – už sme to raz riešili, on mi tvrdí, že tam bude zasahovať tej babe do toho oplotenia 

do toho, do splaškovej kanalizácie, je otázne že to Močilie je celé také aké je, no, neviem, či to 

predávať, chce si stavať prístrešok na auto, hej,  

Peter Kováč –opýtam sa,  táto plocha, ktorú chce kúpiť to je asfalt či trávna plocha 

Ing. Pavel Zajac – no tam je to taká divočina 

Ján Turčan – rozbité 

Peter Kováč – lebo na mape to pekne vyzerá, tak preto  

Ing. Pavel Zajac – tam je ten stĺp v strede ak vieš,  

- diskutujú, nerozumieť 

Peter Kováč – ten stĺp keby sa dal preložiť, tak je to  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, chce niekto diskutovať, nechcete nikto, tak čítaj uznesenie 

 

Pavol Šimun - Uznesenie OcZ  5 – 11/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   

A. berie na vedomie 

žiadosť Petra Kováčika o odkúpenie časti pozemku parc. KN   C 7078/101 zastavané plochy a nádvoria, 

o výmere 8671 m2, v k.ú. Ľubietová, za účelom  rozšírenia pozemku okolo rodinného domu vo 

vlastníctve žiadateľa.   

B. konštatuje,  že  

pozemok bezprostredne hraničí s rodinným domom a pozemkami vo vlastníctve žiadateľa a predajom 

tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za 

dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj časti pozemku parcely KN   C 7078/101 zastavané plochy a nádvoria, 

o výmere 8671 m2, v k.ú. Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej 

znaleckým posudkom. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj 

pozemku. Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom vlastníctva.   

 

 Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, nikto, kto je proti, zdržal sa niekto, dvaja Resutíková a Sedláček 

sa zdržali, čiže sedem bolo proti, ďakujem, žiadosť Anky Lamperovej Podlipa, dolu podpísaná Anna 

Lamperová trvale bytom Podlipa 396, týmto vás žiadam o prenájom obecnej parcely KN E 922/2 

o výmere 309 metrov štvorcových v lokalite Podlipa, dlhé roky sa o túto parcelu staráme v jej blízkosti 

máme postavený skleník, za kladné vybavenie mojej žiadosti vopred ďakujem, je to prenájom, nech sa 

páči, otváram diskusiu  

Peter Kováč – je tam na akú dobu 

Ing. Pavel Zajac – na neurčitú, však sa o to stará, čo s tým budeme robiť, stanovte nejakú cenu, 

zvyčajne, neviem či sa to dá považovať za trvalý trávny porast tak sme to riešili, je to smiešna suma za 

hektár osemnásť euro a keď je to tristo metrov tak jej nevyjde ani nič platiť, tak dajte, stanovte nejakú 

cenu  

Pavol Šimun – euro, symbolickú  

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa o to stará a tým je to vyriešené, to je presne to ako sme to dali tým 

Majerovcom za euro, prenajali za euro, čiže prosím dopísať to jedno euro symbolické hej,   

Pavol Šimun – ja som dal len návrh, môžu to aj zvýšiť, nemusíte to brať ako bernú  mincu, kto súhlasí 

Peter Kováč – dobre, dobre, čítaj 
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Pavol Šimun – jedno euro ročne mám dopísať, napíšem to normálne, my sa nehanbíme zato 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

 

Pavol Šimun -  Uznesenie OcZ  5 – 12/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

schvaľuje  prenájom parcely KN   E 922/2 záhrada o výmere 309 m2, za účelom využitia ako záhrady pri 

rodinnom dome  žiadateľky Anny Lamperovej, trvale bytom Podlipa č. 396/56, Ľubietová, za sumu  1 € 

ročne. 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre,  tým sme skončili majetok obce  

Bc. Zdenko Urva – ešte by som sa vrátil ako môžem 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Bc. Zdenko Urva – minule sme riešili roho Roba Pepicha, no ja som bol s ním, tam boli nejaké tri 

riešenia, .žeby sa mu to rozdelilo nejako, desať metrov žeby sa mu to predalo, desať, pätnásť, dvadsať, 

neviem, koľko sa dohodneme keby sa ten pozemok rozdelil, cestu by si na asfaltku dal na svojom 

spraviť on, a to čo je naše, by sme zatiahli my, a s tým, že to zabezpečíme, to je jedno riešenie, druhé 

riešenie  ja som bol pri ňom aby sme tam zabránili nejakým špekuláciám s pozemkami navrhol som, 

žeby sa ten pozemok nepredával až po horu tam je to tak, Peter to má, s tým, žeby sme tam spravili  

Ing. Pavel Zajac – nejde až po horu 

Bc. Zdenko Urva – no tak vyše tohto, no,  

Peter Kováč – po akú horu, mne povedal, že to mal  

Bc. Zdenko Urva – on to chcel vyššie, tak som mu navrhol 

Ing. Pavel Zajac – aha, tak nie tú vrchnú časť čo má vedľa tej parcely, ale polovicu 

- rozprávajú viacerí, nerozumieť 

Bc. Zdenko Urva – s tým, žeby sme si nechali koniec, nejakých päť metrov aby sme mali prístup na 

pozemok, a tretie riešenie že on by ..........že tých tristo korún, osem euro dá za štvorec,  

Ing. Pavel Zajac  - povedal mi, že tristo korún to bolo  

Ing. Pavel Zajac – neviem, nebudem sa hádať, neviem, nepamätám si  

Peter Kováč – on to má tu hore, a on to chcel, takto je pozemok, asi nie, on to chcel  

Bc, Zdenko Urva – on to chcel pôvodne takto a tuto dole a potom trochu vyššie  

Peter Kováč – žeby sa tu tento pozemok, kde je vila, tak nech je zarovnaný takto a žeby sa to zarovnalo 

až tu, len ja navrhujem, žeby sme tam nechali priestor, obecný aby sa dalo vyjsť  

Bc. Zdenko Urva – tuto ide to vysoké napätie aby sa to, tuto aj tak nik nepostaví  

Peter Kováč – čiže otázka je či na tú cestu, Paľo ja navrhujem, že nech teraz si ju on sám urobí na 

svoje náklady je to k jeho domu, obec bude mať zbytočné náklady s tým,  

Ing. Marián Benka  - a my si necháme medzeru  

Peter Kováč – my si necháme medzeru 

Ing. Pavel Zajac – a jeho pozemok bude po cestu 

Peter Kováč – áno, a nech to zarovná s tou parcelou, čo je tu, alebo ................... 

Bc. Zdenko Urva – ja už neviem....................sľúbili sme mu že sa k tomu vrátime  dneska, treba to 

prejednať,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak sa dohodnite na riešení a spravte uznesenie  

Peter Kováč – no my sme chceli zarovnať ju takto,  

- rozprávajú viacerí, nerozumieť 

Pavol Šimun – ale chcel to kúpiť celé 

Ivan Debnár - môžem sa k tomu vyjadriť 
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Ing. Pavel Zajac – nech sa páči,   

Ivan Debnár - ........ bránite obhospodarovaniu lesa oproti plavárni, kde ste predali jednu parcelu kde sú 

skoro po les, Pepich je tak blízko a teraz ešte ďalej tak nám zabránite hospodáreniu  

Peter Kováč – ale to je len po cestu 

Ivan Debnár – po akú cestu 

Peter Kováč – poď sa sem pozrieť, hybaj,  

Ivan Debnár – ja som to už minule vravel, že nám budete brániť ak to budete predávať až po 

Ing. Pavel Zajac – a vy tam obrábate tento pozemok zhora  

Peter Kováč – nie, tam treba nechať, lebo keď sa bude približovať 

Bc. Zdenko Urva  - poď si pozrieť  

Ivan Debnár – veď koľko je to, tristo metrov najmenej  

Ing. Pavel Zajac – Ivan ja to nepoznám, neviem 

Peter Kováč – takto, toto je jeho, toto je vila, hej, toto je pozemok obecný, toto je vila, toto chce kúpiť, 

hej, popri, toto je jeho pozemok, toto je medzi vilou, chceme tu nechať prejazdovú cestu  

- rozprávajú viacerí, nerozumieť/2:33:09/ 

Ing. Pavel Zajac – Ivan prepáč, Ivan môžem sa spýtať, vy keby ste tam hore robili nejakú, tak budete 

ťažiť a budete to ťahať za traktorom dade dole nie,   

Ivan Debnár – veď ja som tak v vravel 

Ing. Pavel Zajac – ale kde, tam hneď na tú luku alebo dole takto kolmo dole,  

Ivan Debnár  - potrebuješ tam lanovku postaviť, potrebuješ tam cestu väčšiu ......metrov štvorcových 

........minule som to vravel tu, že sa predali pozemky neuvážene až vysoko, po les 

Bc. Zdenko Urva – ale toto vysoko nepôjde a urobí sa.................... 

Ivan Debnár – no čo mám na to povedať 

Bc. Zdenko Urva – veď dobre, ja  

Ivan Debnár – lebo tam máš dom, potom pasovisko a potom začne les 

Bc. Zdenko Urva – on chce po túto métu, po tú 

Ivan Debnár – a toto nestačí  

- rozprávajú viacerí, nerozumieť 

Ivan Debnár – nechcem, bože chráň, len teraz už bude problém s tými pozemkami, keď vznikne budúca 

ťažba ...........no teraz 

Peter Kováč – o pár rokov 

Ivan Debnár – o jedno tridsať, dvadsať rokov .............a bude problém s tým, ako s majiteľmi tých 

pozemkov, keď vznikne budúca ťažba, s Pepichom a s týmto už, všetko lesná pôda, uvážte, je to na 

vás, už teraz čo mám povedať 

Ing. Marián Benka – ale je tam stále celkom široký priestor na nejakú manipuláciu  

Ivan Debnár – tento priestor v podstate sa dá, v podstate cesta  

Ing. Marián Benka –  

Ivan Debnár – vlastne medzi vilou a medzi tým pozemkom, čo teraz chcete, pás široký  

Peter Kováč – no koľko tu navrhuješ, my môžeme predať iba desať metrov  

Ivan Debnár – tu ide o to, tú hmotu budeš ťahať na aký pozemok,  

Peter Kováč – ja navrhujem jemu predať len desať metrov,  

Pavol Šimun – ak to nikomu inému to zatiaľ nepredáme, tak predáme Robovi, hej, tak, navrhujem, už 

Robo keď vydržal doteraz vydrží ešte aj do 23 august kedy máme ďalšie zastupiteľstvo, 

................prístupovú cestu k domu 
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Peter Kováč – to tiež nemôžeme celé,  

Bc. Zdenko Urva –  

Peter Kováč – dobre, odložme to ešte  

Pavol Šimun – a pretnime  to tak, aby sa neublížilo ani jednému ani druhému no, lebo keď sa šije 

horúcou ihlou potom to väčšinou nekončí dobre 

Zora Garajová – áno, presne, presne a poslanci si rozmyslia dobre, komu a kde čo predávať 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ideme ešte riešiť majetok obce či ideme, ešte niekto niečo má, či všetko  

Ivan Debnár – stavebný pozemok, stavba  musí byť päťdesiat metrov od hranice lesa na základe 

lesného zákona, no ale tu sa to schvaľuje trošku inakšie, pozemok pod stavbu  

Ivan Chládek  – už je päťdesiat bývalo sedemdesiat 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, skončili sme, môžeme ísť k ďalšiemu bodu, áno, dobre ďakujem, sme 

v bode rôzne – nepodpísané uznesenia, už sme tu dlho vydržali ja skúsim povedať akože svoje dôvody 

akože prečo som to nepodpísal, prešiel som si kroniku športu aby som vlastne prišiel na to že ako sa 

vlastne stavalo to ihrisko, začalo sa stavať v päťdesiatom piatom, začalo sa stavať dokončené bolo 

v roku tisíc deväťsto sedemdesiat päť, boli tam medzi tým prerušené veci lebo tam bol nejaký zosun 

čiže aj tá obec, teda tá telovýchovná jednota ešte nie obec, telovýchovná jednota tam bojovala vlastne 

s tým, že riešila tie zosuvné pásma a vyriešila ich tak, ako ich vyriešila, nebudem riešiť to, že teda bolo 

to v tých rokoch a vtedy sa nikto nepýtal že či to cirkevné dá alebo nie je to cirkevné, je to tak ako to je 

ja teraz tvrdím jednu vec, že to čo je tam vybudované nejaká rovina, buď dala do toho telovýchovná 

jednota alebo následne obec to je jedna vec a za druhé, nič iné čo my, kvôli čomu som to nepodpísal sa 

mi nevidí tá cena tých našich pozemkov, podľa mňa 165 euro za hektár je strašne malá cena, ja viem, 

že majú znalecký posudok, ale to keď si zoberiete že najvyššia dotácia na trvalý trávny porast je zhruba 

150 euro čiže my predávame hektár za jednoročnú dotáciu do trvalého trávneho porastu a to sa mi 

nevidí, skrátka sa mi to nevidí, nech sa páči, je to na vás, áno ako rozhodnete tak rozhodnete, môžete 

predať a tým je to vyriešené, ďakujem pán farár, máte slovo, ak chcete k tomu niečo povedať  

Mgr. Martin Uhrík – ja som si prišiel len popočúvať 

Ing. Pavel zajac – dobre, ďakujem, nech sa páči, diskusia  

Peter Kováč – Zdeno, chceš dačo vravieť 

Bc. Zdenko Urva – no, môžeme s tebou v tomto súhlasiť  že bola kopa ľudí, ktorí do toho investovali 

kopec času a roboty aj peňazí a ďalšie veci máš pravdu aj s tou cenou len bohu žiaľ teraz je to tak ako 

to je a z môjho pohľadu už sa tu naťahuje ihrisko strašne dlho, ja som sa sem nasťahoval v roku 

dvetisíc, či v ktorom roku a som tu devätnásť rokov a devätnásť tokov riešim ihrisko, proste neuveriteľné 

akože ja som preto odišiel stade, lebo už som bol znechutený tými kadejakými hádkami, a už by bolo 

načase to vyriešiť nech máme úplný pokoj, nemali by sme o tom proste už ani počuť, doriešme to raz 

a navždy  

Peter Kováč – máš nejaký návrh ako to vyriešiť 

Bc. Zdenko Urva – nie neviem,  

Ing. Pavel Zajac – ak poviete, že to ideme do toho, tak 

Bc. Zdenko Urva – vieme že tá cena je aká je za tie roky tvrdím, sa už toľko peňazí minulo, že  

Ing. Pavel Zajac – hovorím, ja som sa snažil naozaj to posúdiť objektívne, snažil, lebo hovorím, 

vychádzal som z historických faktov, hovorím, ja tu mám aj tú kroniku športu kde sa to všetko toto 

uvádza, hovorím 

Peter Kováč – je to presne tak ako hovoríš, len bohužiaľ zasa to zastavíme na ďalšie a ďalšie  roky, 

stojí na tom čierna stavba to je problém 
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Ing. Pavel Zajac – to je pravda 

Peter Kováč – a čo teraz s tým, vieš 

Ing. Pavel zajac – no ako čiernu stavbu budeme musieť nejakým spôsobom legalizovať tak ako nedá sa 

to pokým nemáme ako projektovú dokumentáciu, stojí tam niečo iné ako je v projektovej dokumentácii, 

ktorú 

Peter Kováč – ale neni to na našom pozemku tak ani nemôžeš to robiť 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nebudeme to rozoberať, hej 

Bc. Zdenko Urva – s tým, že dobre, bolo nejaké riešenie v roku dvetisíc desať kde to mohlo byť 

lacnejšie, teraz dobre, ak sa to nespraví tak sa to zasa predraží, preto že   toto nebude ten posledný 

krok čo chce pán farár alebo úrad biskupský podniknú ďalšie kroky budeme to naťahovať a potom o pár 

rokov prídeme na to že keď sa to vyrieši bude to stať ešte viac  ako v tomto prípade  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja som využil svoje zákonné právo čo mi patrí, hovorím, vy  máte zasa 

právo využiť 

Bc. Zdenko Urva – jasné 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, nech sa páči 

Pavol Šimun -  no dobre a teraz je b chyba je v tom, že teraz toto vysporiadame a ešte aj tak nie je celé 

ihrisko naše a povedzme si úprimne ak budú chcieť športovci žiadať na ihrisko akúkoľvek dotáciu a ak 

sa nepreukáže že je vlastníkom tak celé je to na dve veci ako chceme riešiť b/ pani Garajovú, pána 

Laciku, nájom nám nepomôže musíme byť vlastníci  

Ivan Chládek – treba to postupne vyriešiť 

Peter Kováč – to je taký postup, že musíme byť vlastníkmi celého ihriska 

Pavol Šimun – jasné  

Ing. Pavel Zajac – pani Garajová  nech sa páči  

Zora Garajová – ja sa hlásim, no chodím na tieto zastupiteľstvá a počúvam, že sa odpredáva, teda 

odkupuje ihrisko, už som to hovorila xkrát na zastupiteľstve mňa do tejto sekundy nikto neoslovil, že 

chce od nás kúpiť ihrisko, no, do tejto sekundy ja si myslím, že sa to má robiť úradne že sa má napísať 

žiadosť a vyzvať nás, ja som hovorila, všetci majitelia pozemku sme sa mali zísť tak ako na Rôšte sme 

sa zišli pre tú cestu, obec mala povedať zámer že chce odkúpiť, za akú cenu, dohodnime sa, ale nie 

neviem, pán inžinier Rafaj si určil dva eurá no dobre, čo je hlboko pod cenu no a potom to takto skončí, 

do tejto chvíle nás nikto neoslovil a za dve, raz ste povedali že keď som vám povedala, pán Zajac,  že 

ste ma neoslovili, lebo viem, že nechcete predať ako viete, jednali ste s nami, my chceme predať ale nie 

za dve eurá, keď vy predávate tuto už chvala bohu poslednú dobu už za vyššie ceny tuto za dvadsať 

dva devätnásť, som povedala ôsmeho marca, tak ja za pätnásť potom, preto že to je asi nie hodná pôda 

je to intravilán, ihrisko je intravilán a orná pôda a za dve eurá alebo za päť euro my môžeme, je trhová 

ekonomika a môžeme pýtať dvoj aj trojnásobok to som tiež minule povedala a že jednám aj za 

bratranca a sesternicu som poverená, keď chcete tak aj písomne ma splnomocnia a povedali pod desať 

euro nejdeme a som povedala vyše šesťdesiat rokov sme dávno ani halier a teraz ani cent od obce 

nepýtali ak myslím si, že aspoň tých desať euro za meter by ste mohli dať 

Ing. Marian Benka – viete ako, ja vám poviem rovno, že keď to tu pán farár prezentoval tak pristupoval 

k tomu tiež predá a predáva výrazne pod cenu desať euro s tým aby to bolo pre  mladé deti 

v Ľubietovej, čiže nemôžeme sa na ako na jednej strane na tie  metre štvorcové tak či tak, to tak či tak 

nevyužívate,  treba to vysporiadať tak či tak, aby to bolo v poriadku aby mohli to futbalisti mohli 

využívať, aby deti tam športovali a nechodili chlastať  



 38 z 49 
 

Zora Garajová – áno, presne to som hovorila, tri generácie sme tam športovali, ja moje deti a teraz moje 

vnúčatá športujú, zadarmo, ale myslím si, že tých desať euro má tú hodnotu tá pôda  

Ing. Marián Benka - ....za desať euro predať tú pôdu, tak 

Zora Garajová – prosím 

Ing. Marian Benka – ale ak cirkev      - nepočuť 

Zora Garajová – áno, ale je trhová ekonomika a môže pýtať dvojnásobok určenej ceny aj trojnásobok 

a pán farár však ste sa dohodli minule že polovicu predáte za päť celé šesť, nula šesť eura a ostatné 

pôdu, že vymeníte, my nechceme vymieňať pôdu no načo nám je máme dosť pôdy a 

Ing. Marián Benka – päť nula šesť je konečná cena, ktorú pán farár dal   

Peter Kováč – no takto, ak je pravda, že my ako obec nemôžeme dotáciu žiadať  

Bc. Zdenko Urva – podmienka je ak dáke dotácie budú, na dáke tribúny alebo striedačky, musíme byť 

vlastníkom my a musíme mať zmluvu dlhodobú o prenájme, na desať rokov zmluvu, potom sa bude to 

dať využívať či môže dať starosta zmluvu o nájme na ihrisko ale asi nemôže dať, keď nie je všetko  

Peter Kováč – dobre, kto tam zostáva ešte visieť,  

Ing. Pavel zajac – dobre, pani Mintálová, Garajová, Lacika  

Peter Kováč – dokopy koľko 

Bc. Zdenko Urva – dobre, aby sme sa vrátili k podstate  

Ing. Pavel Zajac – sedemsto jedenásť má pani Garajová, metrov štvorcových a títo dvaja  

Ing. Peter Sedláček – šesťsto dvadsať päť a tisíc tristo päťdesiat 

Bc. Zdenko Urva – dobre, aby sme sa vrátili k meritu veci, prejednajme pána farára a to uznesenie, 

ktoré nebolo podpísané 

Ing. Pavel zajac – dobre, čítajte, ešte, nech sa páči 

Ján Turčan – môžeme tu súhlasiť jednu vec, čo sa týka cirkvi  a znovu  sa vrátime niekde, že budeme 

tam a čo ďalej, čo ďalej 

Peter Kováč – ak chceme aby futbal v Ľubietovej fungoval, tak musíme pristúpiť na podmienky ak 

nechceme aby fungoval tak stavbu odstráňme stade a futbal nebude lebo bez ihriska nemôže, vec 

jednoduchá 

 Ing. Pavel Zajac – inžinier Sedláček 

Ing. Peter Sedláček – nechcel som hovoriť k tejto problematike ale predsa dve tri vety si neodpustím, 

k tejto situácii a k tejto cene sme boli v podstate dotlačení, dotlačení Paľo či sa nahneváš alebo nie, 

nepáčilo sa ti to minule čo som ti povedal, ale tvojou nečinnosťou, toto sa ťahá už od dvetisíc desať, 

kedy sme to mohli za dva týždne zmiesť zo stola,  

Ing. Pavel Zajac – keby ste boli zmietli prvý raz tak už sme to mohli 

Ing. Peter Sedláček – no, to som povedal, takýto názor mám, a tento názor aj budem mať, čo sa týka, 

čo sa týka, pán farár tvrdí, teda zo strany katolíckej cirkvi že teraz to máme šancu vyriešiť či už po 

kresťansky alebo spravodlivo,  ja som sa vyjadril, nikdy to už po kresťansky ani spravodlivo nebude 

pretože od päťdesiateho piateho roku pokiaľ to zobrali komunisti a teda obec a začala tam stavať na 

tom ihrisko, tak možno by ten pozemok toto by sa nestalo, tento pozemok by sa bol tak znehodnotil ako 

napríklad hora povyše vatry kde je to teraz mesačná krajina, a to je jedna vec a druhá je to, že my sme 

vlastne teraz donútení urobiť precedens, pretože správne rozhodnutie už nikdy nebude, preto že my 

sme začali vykupovať pozemky teda pod ihriskom za dve eurá, teraz päť celé nula šesť, dobre, ešte raz 

opakujem, za osem rokovo alebo deväť rokov nečinnosti sme sa dostali do takéhoto stavu kde 

jednoducho ak chceme aby futbal pokračoval, to futbal sa bude hrať tak či tak, či na cudzom ihrisku 

alebo na,  
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Bc. Zdenko Urva – kde ho budeš hrať 

Ing. Peter Sedláček – no ja si myslím, že áno, ale jednoznačne treba spraviť v tomto kroky také, aby 

sme postupne vysporiadali všetky pozemky, to znamená aj Lacikovcov, aj Garajovcou aj katolícku 

cirkev, bohužiaľ, teraz je to tak, že päť šesťdesiat, ja som povedal, päť nula šesť, ja som povedal, ja túto 

cenu rešpektujem, proste stalo sa, za tých deväť rokov sa stalo to, čo sa stalo, jednoznačne nemáme 

inú možnosť, ja s týmto súhlasím, a to ešte tritisíc tristo štvorcov, tri tisíc tristo deväťdesiat šesť ide naše 

a čierna stavba na tomto pozemku sa môže zlegalizovať,  

Bc., Zdenko Urva – to je to, čo som vravel, že tvojou nečinnosťou sme to vtedy mohli vyporiadať naraz, 

ja neviem čo sa robilo za tie roky............... 

Ján Turčan – nemusí narásť, zrušíme to ak je tam ďalších sedem sto metrov štvorcových a každý si 

bude pýtať desať euro, veď je to  

- rozprávajú viacerí, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – dvetisíc sedemsto ja  

Ing. Peter Sedláček – 

Katarína Resutíková Mandyčevská –  

 Ján Turčan – aj tak je to ďalších dvadsať šesť tisíc  

Ing. Peter Sedláček – ja len verím, že začneme robiť kroky aby sme sa dohodli aj s Lacikovcami aj 

s Garajovcami aj s Mintálovcami,  

Peter Kováč – ak chceme aby ten futbal fungoval tak inú možnosť nemáme  

Ivan Debnár – a kto stanovil tú cenu tam 

Zora Garajová – rodinná rada zasadla a po desať euro rozhodla  

Ján Turčan – tak vaši vnukovia tu nebudú hrať, aj to je riešenie  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, má ešte niekto niečo, tak poprosím, dajte hlasovať, nemám tam 

uznesenie, tak daj dozadu do tých  

Pavol Šimun – už som dal,   

Ing. Pavel Zajac – počkať, počkať 

Ing. Marián Benka – na základe tých informácií súhlasíte s tou cenou navrhnutou ako minule, ktorú 

preložili  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

 

Pavol Šimun  - Uznesenie OcZ  5 – 13/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   

opätovne schvaľuje uznesenie č. OcZ 4 – 14/2019 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za , všetci, ďakujem, dobre, ideme k druhému nepodpísanému 

uzneseniu, to je Libor Chebeň, ako hovorím, neviem, spýtam sa stavebnej komisie, vy ste boli pri tom 

vytyčovaní toho geometráku 

Peter Kováč – ja nie  

Bc. Zdenko Urva – pri vytyčovaní geometráku som nebol, bol som tam, tri krát som tam bol ale presne 

keď to zakresľoval som tam nebol 

Ing. Pavel Zajac -  ja som volal, volal som tomu onému geodetovi, že teda kam ti ide, hovorím, ide to 

krížom cez ten oný, ide to krížom cez močiar, my sme sa už dneska o tom močiari rozprávali, minule 

som to aj hovoril, tam má dosť suchého miesta na tejto strane cesty kde sú všetky tieto chaty, my si 

odsereme ešte aj prístup do tých ďalších močiarov, ja nemám problém aby si Libor postavil drevenú 

lavičku akú tam mal starý otec, a chodil po drevenej lavičke na druhú stranu ja s tým problém fakt 
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nemám, ale skrátka s týmto problém mám aby odkúpil tú chatu, aby odkúpil ten močiar a skrátka aby si 

tam robil čo chcel, lebo Libor si tam bude robiť, čo chce 

Bc. Zdenko Urva – bol som tam zo tri krát, bez urážky, ja som tam žiadny močiar tam Libor nikde nemá, 

jednoznačne, môžem tam s tebou ísť a ten močiar mi ukážeš, to čo chce ten Libor kúpiť, kde ten močiar 

je  

Pavol Šimun – ja som to bol tiež tam pozrieť a močiar nevidím 

Ing. Pavel Zajac – no však dobre, je tam potok, ktorý ide popred neho, ten potok  

Pavol Šimun – ale on to chcel len po potok 

Bc. Zdenko Urva – nie  

Peter Kováč – to som ti už minule ukazoval, je to za potok dvanásť metrov 

Pavol Šimun – ale to nie 

Bc. Zdenko Urva – po cestu na druhom brehu, na druhej strane brehu, za cestu alebo po cestu, tu 

hovoril že po cestu, preto som aj to čo boli veci, ľubietovské  

Ing. Pavel Zajac – nie ja osobne si myslím že na tomto brehu kde je tá stavba určite viem, že nie je 

Liborova  

Bc. Zdenko Urva – čože 

Ing. Pavel Zajac -  tá stavba určite nie je Liborova, hej 

Bc. Zdenko Urva – ale 

Ing. Pavel zajac – žiadna stavba tam neexistuje, berme to tak, že žiadna stavba neexistuje, hej 

Bc. Zdenko Urva – hej, ja jednoducho 

Ing. Pavel Zajac – tam na tej strane kde je tá stavba tam má dostatok miesta môže sa posunúť smerom 

k Voskárovi, tam má kde môže si postaviť čokoľvek, a cestu by som začal využívať presne tú, čo sme 

dali vymerať, čiže a čo s tým spraví Chebeň ja s tým naozaj problém nemám, mám problém s tým 

prehradzovanie potoka a hovorím, ja Libora poznám,  môže sa  stať že Libor do toho potoka rypne 

a skrátka bude si riešiť svoje veci, je to na vás, zase je to na vás  

Bc. Zdenko Urva – už raz sme sa o tom bavili, že rypnúť nemôže pokiaľ tam nemá nejaké povolenie,  

.............ale rypne, rypne sme v Ľubietovej  

Ing. Pavel Zajac – mne je to jedno, je to na vás, ja nepotrebujem mať ani v rodine rozbroje, hovorím, ja 

som poslal Liborovi smsku aby som mu s tým pomohol, bez problémov aby sme sa normálne dohodli,  

Peter Kováč – po potok súhlasíš 

Ing. Pavel zajac – áno, nech sa rozšíri smerom dolu k Voskárovi, však aby mal  priestor, ktorý 

potrebuje, ja s tým problém fakt nemám 

Peter Kováč – no tak to dáme po potok,  

Ing. Pavel Zajac – ale bude musieť prerábať geometrák  

Peter Kováč – nie, takto pozri sa, on ho dal prvý raz urobiť 

Ing. Pavel Zajac – prehradí celú dolinu aj s cestou aj so všetkým,  

Bc. Zdenko Urva – ten prvý geometrák 

Ing. Pavel Zajac – už potom skrátil o desať metrov  

Bc, Zdenko Urva -  on ho dal spraviť, potom bolo povedané  

Ing. Pavel Zajac – a nakoniec sme mu dali tú bažinu, sami, Zdeno  

Bc. Zdenko Urva – akú bažinu 

Ing. Pavel Zajac – to pod cestou 

Bc. Zdenko Urva – kade tam prejdeš, veď tam je hrúza priestoru  

Pavol Šimun – tam je cesta prístupová  

Ing. Pavel Zajac –je to na vás, hovorím ešte raz ako ja osobne by som tie bažiny nepredával, lebo Libor 

čo tam dokáže  

Peter Kováč – teraz to hovorím,  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, inžinier Sedláček 
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Ing. Peter Sedláček – z môjho pohľadu je to presne taký istý prípad ako sme riešili dneska 

Gastonovcov, teda Ivanovcov, presne taký istý prípad, je to v podstate koncový užívateľ, alebo bude 

koncový užívateľ, tak ako Gastonovci, dolu tvrdila pani že je strmý zráz, presne tuto je kopec kde sa nič 

iné robiť nebude,  

Ing. Pavel Zajac – ale my máme za tým ešte za tým výmeru močiarov, ja nehovorím že , my tam raz 

budeme musieť ísť 

Ing. Peter Sedláček - a u Gastonovcov máme výmeru trvalo trávneho porastu, lesa alebo ja neviem 

čoho  

Ing. Pavel Zajac – no ale dobre, ale tam má kade ísť tuto nemáš kade ísť  

Bc. Zdenko Urva - kde 

Ing. Peter Sedláček – ale cesta ide z druhej strany ďalej 

Ing. Pavel Zajac – robte, čo uznáte za vhodné, nech sa páči, 

Pavol Šimun – môžem čítať uznesenie  

Ing. Pavel Zajac – áno, nech sa páči 

Pavol Šimun  - Uznesenie OcZ  5 – 14/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   

opätovne schvaľuje uznesenie    č.  OcZ 4 –  11/2019       

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, sedem je za, kto je proti, zdržal sa Ing. Marián Benka, Katarína 

Resutíková Mandyčevská, dvaja sa zdržali, ďakujem, sme v rôznom, nech sa páči, myslím, že na 

dneska bolo dosť  

Mgr. Martin Uhrík – ešte ja sa  chcem spýtať, neviem ako sa to rieši, už vám asi hovoril Dušan Čief, vo 

farskej záhrade sme sa vlani  pasovali s tou spodnou lúkou, sme si mysleli že to ide .......tak sme to 

rozkopali urobili sme na tom prípojku a zistili sme že to nebola tá, ten vodovod ale že vlastne .........teraz 

sme to tam upravili a pred pár dňami sa tam začala objavovať spodná voda, ja už som povedal, že 

dažďom, že určite to nie je spodná voda a že sa to stratí ale rozprávali sme sa že či by sa to nejakým 

spôsobom nedalo len prehĺbiť čo ide do tej kanalizácie, lebo teraz je to už tak zahádzané 

 Ing. Pavel Zajac – myslíte tam popred vašu parcelu na ľavej strane  

Mgr. Martin Uhrík – či by sme to mali my vyhodiť alebo poprosím o súčinnosť obec, lebo mám pocit, že 

tá voda sa tam začína strácať niekde a potom sa stratila a išla popod nás, či to náhodou, môže byť 

a nemusí len to ide do záhrady 

Ing. Pavel Zajac – pán farár, tuto keď idete z Močilia kdekoľvek kopnete tá voda ide akože prirodzeným, 

prirodzeným, tak by som povedal, stále ide ako 

Mgr. Martin Uhrík – súhlasím, tá voda sa objavila všade, aj na záhrade čokoľvek sme vykopali, tak sa 

tam natlačila voda len sme si aj keď už volal pán Čief, ja som sa bol pozrieť na ten jarok, bol fakt už 

zasypaný  

Ing. Pavel Zajac – tam by bolo dobre vyriešiť to celé aj s tým parkoviskom, so všetkým lebo tam fakt tie 

plochy sú provizórne  

Mgr. Martin Uhrík – či by sa nedal ten jarok, neviem teraz či to máme my urobiť alebo to v súčinnosti 

s obcou len ho vyhĺbiť, aby do tej kanalizácie lebo nejde  nejde do nej tá voda, ona sa stratí niekde 

Ing. Pavel Zajac – ja už som to hovoril niekoľko krát na zastupiteľstve, som obmedzený pánom 

Sklenaříkom, fakt sme obmedzení pánom Sklenaříkom, lebo ten tam má dvadsať centimetrov od vrchu 

pod vrchom prípojku vody ako náhle tam pustím bager tak mu tú prípojku vody rozbije 

Mgr. Martin Uhrík – a dalo by sa to napríklad, keby ste vstúpil na náš  pozemok, našim pozemkom sa to 

dá, hranicou 

Ing. Pavel Zajac – tam je najväčší problém ten, že on ide s tou prípojkou vody zhruba tak ako je vstup 

do cintorína,  podľa mňa tam potom nejakých sedem metrov dole a tam on má vlastne odbočku z toho 

veľkého potrubia, ktoré ide až dole na grant pred krčmou hornou tak stade má odbočku, ale hovorím ten 

je strašne plytko, hovorím to my musíme prerobiť lebo mi tam ten riadok nemôžeme vykopať lebo ak 

tam pošlem bager tak jemu roztrhne vodu a druhá možnosť by bola tá, druhá by bola tá, že ja už som aj 
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oslovoval vodárov, že nech do tej ulice vodu potiahnu, lebo tam vlastne je voda potiahnutá po Jana 

Turčana a ostatní idú na 

Ján Turčan – vlastný zdroj 

Ing. Pavel Zajac – na vlastné zdroje, hej, čiže tam by bolo dobré možne, že keby tie vodárne akože 

niečo urobili a dotiahli tam vodu, možno žeby stálo za úvahu keby išli možno že nie ani tou cestou ale 

možno že záhradami ale zase potrebujeme na to súhlas vlastníkov,  

Peter Kováč – no a nejako provizórne to spraviť 

Pavol Šimun – no dobre a čo je to provizórne  

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa je to provizórne urobené teraz 

Peter Kováč – tak tam poslať ľudí nech to tam prehĺbia teraz aspoň 

Ing. Pavel Zajac – tam treba bager, načo tam budem ľudí posielať, ľudia tam nespravia nič, jedine bager 

nech to prehrnie 

Mgr. Martin Uhrík – ak by bolo treba vstúpiť na pozemok tak môžete s nášho  

Ing. Pavel Zajac – pokiaľ to bude bager prehrabávať, tak to bude odhrabávať z cesty, veď ako nebudem 

to riešiť z poľa 

Mgr. Martin Uhrík – lebo aj keby to bolo treba vyhodiť tak môžete to na naše 

Ing. Pavel Zajac – čo to tu pípa, či toto pípa  

Peter Kováč – ešte sa chcem opýtať, kuchyňu ako ste to doriešili 

Ing. Pavel Zajac – kuchyňu vlastne mám podať stavebné povolenie, ja som vlastne s pani riaditeľkou 

rozprával mám podať stavebné povolenie s tým, že už jedno vyjadrenie mám od hygieny, viem že sa 

riešia hasiči, čo by malo byť tento týždeň, najväčší problém je s tými elektrárňami a priznám sa že 

neviem, čo mi odpíšu, neviem, hej, ale akože máme podať žiadosť a zvolajú konanie a urobíme 

stavebné povolenie na celú stavbu 

Peter Kováč – na celú, hej, ale nejdeme to celé riešiť, či ideme 

Pavol Šimun – nie 

Ing. Pavel Zajac – ale bude povolenie na celú stavbu ja som ešte riešil so Sokolovou, že ako sa dá 

vlastne urobiť tá jedáleň, žeby sa zvolalo ona povedala že jednala ona hovorila s hygienou a že skrátka 

príde hygiena a hasiči a vlastne tú časť schválime, hej, či to bude stačiť a či nebude to je druhá vec, 

ďalšia vec je podľa mňa, ďalší cirkus ide byť, chválili nám šesťdesiat tisíc na tie záchody, takže tu ide 

teraz o to, zase hovorím, šesťdesiat tisíc je nejaká suma, viem, že to bolo nacenené na nejakú inú 

sumu, hej a teraz svojím spôsobom to treba prejsť aby sa povedalo, že čo  

Bc. Jana Majerová – treba to čím skôr, aby sme to do september a stihli 

Peter Kováč – počuj, ako sa celý ten cirkus dá zrealizovať,  

- prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Marián Benka -  

Ing. Pavel Zajac – ale osobne si myslím, že ak by sme dokázali mať právoplatné stavebné povolenie 

minimálne na stavebné úpravy, tak by sme to dokázali spraviť, tých búracích vecí je tam nie veľa, lebo 

vlastne sme sa dohodli s pani riaditeľkou že dá dovolenky upratovačkám v júli, nech sa môžu robiť 

a potom v auguste aby mohli skrátka upratať, čiže asi tak, toto je zatiaľ asi tak, čo vám viem povedať  

k týmto dvom veciam 

Ing. Marián Benka – ale na stavebné konanie potrebujeme tiež nejaké projekty  

Ing. Pavel Zajac -   sme v budove plnej detí, lebo tam do niečoho siahnuť,  

- prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – ale však hovorím, najhoršie sú tie vyjadrovačky, najväčšiu obavu mám, aj elektrikári 

sa vlastne vyjadria k stavbe, možno že príde k tomu, že bude sa musieť robiť ďalšia ...........na tú 

prípojku, ktorá má obmedzenú kapacitu, to je veľmi reálne, že to tak bude ale vyjadria sa momentálne 

k danej stavbe, my sa pýtame, či sa môže urobiť tá stavba, elektrikári s tým problém nemajú, s tým 
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navýšením,  kapacity neviem, aké nám predpíšu, neviem, prežujú to a povedia nám toto, toto, toto, 

takéto sú možnosti  

Ing. Marián Benka  - ale to som sa pýtal, či stavebné konanie na tú krátku rekonštrukciu, čo chcela pani 

riaditeľka  

Ing. Pavel Zajac – to je jedno, keď budeme mať všetky vyjadrovačky tak spravíme veľké konanie, keď 

budeme mať všetko, načo  

Ing. Marián Benka – nepôjdeme zasa od konca, hej že malé konanie................ 

Ing. Pavel Zajac – osobne si myslím, že sa dá spraviť kolaudácia, akože, že taká 

Peter Kováč – polovičná  

Ing. Marián Benka - ...... 

Ing. Pavel Zajac – ale musí tam prísť, hygiena a hasiči, hovorím, údajne ako, ja neviem aké sú, že keď 

bude, momentálne je v jedálni päťdesiat detí, keď tam  bude sedemdesiat, či to nejako mení tú 

hasičskú, požiarnu bezpečnosť, to ja netuším, na to sú tam odborníci  

Peter Kováč – určite hej  

Ing. Pavel Zajac – čiže toto, ja hovorím, že tým, ja zajtra podám žiadosť o stavebné povolenie s tým, že 

teda máme dva týždne na to, pokým ona zvolá, aby sme zohnali čo najviac vyjadrovačiek a skrátka ona 

to konanie spraví,  

Peter Kováč – ešte sa opýtam, teba, keby sa aj robila táto čiastočná, finančne je to ako zabezpečené, 

že berieme teda ten úver na celú a či ako 

Ing. Marián Benka – neviem, či to dokážeme 

Ing. Pavel zajac – nepotrebujeme na to úver  

Ing. Marián Benka  - ...........vieme to potom urobiť ..................bola tuším nula, nula osemdesiat alebo 

osemdesiat päť  

Peter Kováč – čiže potom by sa to dalo  

Ing. Marián Benka -  

Ing. Pavel zajac – dobre, prosím vás má ešte niekto 

Bc. Jana Majerová – mám ešte ja, na zástavky ten projekt  

Ing. Pavel Zajac – no ja som toho chlapa oslovil, no ako, ten mi, no ako  

Bc. Jana Majerová – neozval sa  

Ing. Pavel Zajac -   .................ja som vám to preposlal 

Bc. Jana Majerová – no veď áno  

Ing. Pavel Zajac – ja som vám to preposlal 

Peter Kováč – áno, to som videl, to som videl, koľko  

Ing. Pavel Zajac – koľko, sedemsto euro sa mi zdá 

Peter Kováč – asi tisíc boli tie zástavky,  

Bc. Jana Majerová – preto sa pýtam 

Ing. Marián Benka – a urobia nám to 

Ing. Pavel Zajac – tu nejde o to on chce architektonický nám to riešiť ale svojim spôsobom povedal 

jednu vec ten ako sa volá 

Bc. Jana Majerová – Križo 

Ing. Pavel Zajac – Križo, on povedal jednu vec, čo podľa mňa má hlbokú pravdu, že my nepotrebujeme 

riešiť odbočovací, na tej Hute, nepotrebujeme riešiť ten odbočovací, odbočovací 

Ján Turčan – pruh 

Ing. Pavel Zajac – že vlastne tým, že sa to teraz posunulo o kus dopredu tak to obiehanie toho 

autobusu nie je až taký veľký problém, takže tým pádom treba tam len upraviť tie veci a osadiť 

prístrešok 

Bc. Jana Majerová – no veď jasné  

Ing. Pavel Zajac – ale potom je otázka  že či na toto potrebujeme ten projekt,  
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Peter Kováč – ja si osobne myslím, že nepotrebujeme lebo ak chceme ísť do nejakých takých, áno, ale 

zase také obyčajné, obyčajné len aby sme prístrešky dali  

Ing. Marián Benka – ale zase v tej Hute to je násyp čiže tam nemôžeme dať niečo ako je na námestí, 

budovať, ................... 

Peter Kováč – no veď jasné 

Ing. Pavel Zajac – druhá vec je čo nepotrebujeme, tu je otázka nepotrebujeme dve zastávky 

Bc. Zdenko Urva – nie jednu 

Ing. Pavel Zajac – tu je otázka, ktorá je viac využívaná, ja osobne si myslím že tá z druhej strany, tú 

druhú zrušiť, ja by som túto nechal, tento ostrovček, lebo stadeto chodí podstatne menej ľudí hore ako 

chodí do Bystrice 

Bc. Jana Majerová – asi tak  

Peter Kováč – dobre, skúsme porozmýšľať do najbližšieho, aby sme dáke návrhy dali aby sme to 

posunuli dakde, lebo  

Ing. Marián Benka -.......budeme mať do smrti ako vlastnícke práva na 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ešte  

Katarína Resutíková Mandyčevská – ešte Maťa Štefanovská posielala žiadosť o zrušenie uznesenia 

o odpustení nájmu 

Peter Kováč –jaj,  ozaj, minule sme to nevyriešili 

Katarína Mandyčevská Resutíková – to, že nestihne do 30.6.  vypratať 

Ing. Pavel Zajac – keramické kachle MAMM na základe uznesenia obecného zastupiteľstva z ôsmeho 

marca dovoľujem si vás požiadať o zrušenie uznesenia obecného zastupiteľstva z ôsmeho marca 

pokračovanie prevádzky  v objekte J. J. Kmeťa deväťdesiat  

Katarína Resutíková Mandyčevská – že nestihne do 30.6. odísť skrátka, že je tehotná a  

Ing. Pavel Zajac – na základe toho, že som tehotná sa nestihnem do 30.6. vysťahovať a taktiež po 

zvážení by som chcela zatiaľ prevádzku do konca roka ponechať a nájom za celé obdobie uhradím, 

čiže dovoľujem si vás požiadať o zrušenie uznesenia číslo, no dobre 

Peter Kováč – tak to rušíme a  

Ing. Peter Sedláček – tam ešte neviem, bolo zrejme, možná že chcela nejaký splátkový kalendár preto 

že nájom za toho pol roka bude zrejme narastať a na ďalší polrok a teda zrejme chcela nejaký splátkový 

kalendár  

Ing. Pavel Zajac – ja by som povedal, že keramické kachle  meškajú permanentne na splátkovom 

kalendári,  

Bc. Jana Majerová – no, pane bože  

Peter Kováč – čo je škoda, no  

Ing. Pavel Zajac – no, dobre, čože navrhujem to zrušiť a  

Bc. Zdenko Urva - píš 

Pavol Šimun – čo mám písať  

Bc. Zdenko Urva – zrušiť uznesenie 

Ing. Pavel Zajac – OcZ 3 – 20/2019 

Katarína Resutíková Mandyčevská – uznesenie zo dňa 8. marca 2019 

- príprava uznesenia 

Ing. Pavel Zajac – dobre, máme  

Pavol Šimun – nemáme  

Peter Kováč – a čo minule tú prístavbu 

Ing. Pavel Zajac – zatiaľ ti necháme  

Ing. Peter Sedláček – s tou hasičňou čo v akom sme stave  
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Ing. Pavel Zajac – no tak máme podať projekt do konca týždňa ale podľa mňa je to nereálne aby sme to 

dohodli, lebo to ako dostať povolenie, ja si to neviem predstaviť, to asi nie, tam máme dvojtýždňovú 

dodaciu lehotu, to ako nie, nie je šanca, no dobre  

Pavol Šimun – ale na druhej strany ja si myslím že aspoň ten projekt dajme vypracovať 

Ing. Pavel Zajac – však projekt dáme  

Pavol Šimun – dáme spraviť tak ako sme sa rozprávali, keby sme ho boli dali spraviť v roku dvetisíc 

sedemnásť dnes sme mohli byť prví 

Ing. Marián Benka – mali sme podať tú žiadosť s tým, čo navrhovali   

Ing. Pavel Zajac – veď podať ju môžem, to nie je problém, my tie veci čo ich zaujímajú tam máme, pri 

podávaní žiadosti, takže tie veci máme  

Ing. Marián Benka – podajme to a ostatné veci doložíme 

Peter Kováč – podajme a uvidíme  

Pavol Šimun – môžem čítať    

Ján Turčan - čítaj   

Pavol Šimun  - Uznesenie OcZ  5 – 15/2019 zo dňa 17.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   

r u š í  uznesenie OcZ 3 – 20/2019 zo dňa 8.3.2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, má ešte niekto niečo  

Ing. Marián Benka – ja by som sa spýtal, chodník na Podlipu, materiál, či sa dá 

Ing. Pavel Zajac – ak poviete, že čo  

Ing. Marián Benka –  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, vyberte že čo a dovezie vám to stavebná  

Peter Kováč – za sa chcem poďakovať za ľudí, aby ste vedeli, máme rúru už grant hore na Zábavu 

ktorá je zberná a plus hadica mala by sa zakopať, ide to už rúrami, ešte potom neviem, či Dušan 

.........čo sa týka tých hadíc  

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa Dušan o tom musí vedieť najviac 

Peter Kováč – chceme spraviť brigádu, aby sa to tam dorobilo, čiže ak kto môže,  môže prísť kľudne, ja 

vám dám vedieť, keď bude  len ten, ešte by som ťa poprosil .............................. 

Ing. Pavel Zajac -   vieš čo, majú prísť, majú prísť robiť cesty ako výtlky a musíme stade, musíme stade 

zobrať viac a nech to zhutní a potom uvidíme, čo tam zostane a keď nie, tak dám doviesť lebo nemám 

čo iné urobiť  

Peter Kováč – ešte toto, Peter Kútny má s Helou to vybaviť, aby nebol problém ešte tam, no povedal, že 

nebude ale  

Ing. Pavel Zajac – dobre  

Ing. Peter Sedláček –  

Ing. Pavel zajac – do konca júna, ja budem to obháňať 

Bc. Jana Majerová – ihrisko, ja by som tak ako chcela apelovať a poprosiť ako aby sme sa pustili na to 

koleso a do tej úpravy tam 

Peter Kováč – hlavne  tie detské veci čo si písala, tak tam treba asi tieto pôvodné vyťahať 

Bc. Jana Majerová – to je, to bude v poriadku toto detské ihrisko ale ja hovorím o kolese  

Peter Kováč – ale keď prídu montovať, tak musia mať plochu nie tie staré tam,  

Bc. Jana Majerová – ozvú sa  

Peter Kováč – ale to treba prichystať 

Bc. Jana Majerová – to áno, to áno ale jedná sa o koleso a okolie, treba tie nánosy štrkov a betónu na 

tom kolese, to proste, lavičky, treba opraviť lavičky treba odviesť stade tú pokazenú, tam je, jedno 

železo tam trčí na obrovskom betóne na tých obrovských skalách si môžu deti rozbiť kolená, hlavy 
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a neviem čo, tam ja by som bola veľmi rada, keby to získalo takú istú formu ako to malo niekedy, to je 

aj, veď to nemôžeme my nechať takto nedokončené, že či plánujeme to urobiť a kedy vlastne  

Peter Kováč – sme za to, len sme vtedy hovorili, že si povieme ako a vtedy sme sa tam aj raz stretli 

a sme hovorili, že toto by sa patrilo ale potom zostal problém stromy, že stromy sa teraz nesmú, nesmú 

sa spilovať, čiže no tie stromy tam robia problém, no to ihrisko zbytočne  

Ing. Marián Benka –  

Ing. Pavel Zajac – no v prvom rade to zasa bude chcieť peniaze, no o tom to celé je  

Ing. Marián Benka - .......dosť peňazí a zostanú aj stromy a môže byť aj ..................vybudované 

Ing. Pavel Zajac – tie stromy tam budú robiť zle, stále to tam bude čierne, pod tými stromami ten koniec 

bude čierny  

Peter Kováč – a ešte sa chcem opýtať, to multifunkčné, dneska prišla tuším nejaká ako tá reklamácia  

Ing. Pavel Zajac – no veď ja som to poslal a že o dva mesiace  

Peter Kováč – nepočul som 

Ing. Marián Benka – nerozumieť – z juhu Slovenska a tí keď to videli, tak povedali že to je úplne celé 

blbé, že to musia dať celé dole a  

Ing. Pavel Zajac – ja si osobne myslím, že piesok sa im dostal pod tú plochu, pod tú trávu  

Ing. Marián Benka – možno by to stačilo celé pozametať a povysávať  

Ing. Pavel Zajac – neviem čo s tým 

Peter Kováč – lebo ja som ten koberec ........koľko som vládal a keď sa takto prešlo rukou bolo cítiť, že 

to je nie rovné  

Ing. Marián Benka – ináč viete že tieto ihriská by sa nemal dávať ľad na zimu  

Ing. Pavel Zajac – ja som to preveroval, keď povedali že idú dávať ľad, že či sa tomu nič, či to tomu nič 

nespraví a povedali, že nespraví nič, skôr mali obavy o mantinely ako o trávu  

Ing. Marián Benka – tak asi nevedeli, čo to urobí s tým povrchom asi a druhá vec je, že by sme mali na 

budúci rok pripraviť.....a nejaké ...........................hej v promenáde 

Ing. Pavel Zajac – ono s tým zaľadňovaním je vždy veľký problém, lebo viete, ako náhle nahádžete 

nejaký, nejaký ..............toto je ako jednoduchší spôsob  

Ing. Marián Benka – aby sa decká mohli korčuľovať,  

- nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, kto ešte čo má  

Miloš Sauka – ja sa chcem na kosenie týchto obecných 

Ing. Pavel Zajac – no tak ako kosíme to, čo sa dá, hovorím, ja som teraz cintoríny dával jednej firme –

Marekovi Fabiánymu  lebo im to ide strašne pomaly tak som povedal, že nech dokosia aspoň 

evanjelický cintorín, aby sme mali aspoň jeden z krku a druhá vec, máme pokazený traktor tam je 

vlastne, bude to asi mesiac trvať, lebo že je tam prasknutý rám, čiže ten je pokazený, druhú kosačku 

zase chytili kolík na ihrisku čiže tá je u vás, no a ostatné, no ako poviem vám tak, máme štyroch koscov 

na štyri hodiny, no  ako robia čo môžu ale skôr nerobia ako robia ale je to tak ako to je  

Miloš Sauka – či sa neuvažuje o kúpe tej novej traktorovej kosačky 

Ing. Pavel Zajac – no ako malo by sa niečo kúpiť ale priznám sa ja som ešte nejako, rozmýšľal som 

žeby sa kúpilo niečo také, čo by dokázalo zobrať aj tú vysokú trávu, lebo máme aj s tou vysokou  trávou  

problémy, lebo máme také veci, niečo také už naozaj väčšie a profesionálnejšie 

Peter Kováč – presne pozeral som, buď od Kuboty alebo od  niečoho, mal som niečo, lebo pre nich 

robíme no tak čo dali vytlačiť, tak som mu hovoril tak niečo posielali a bolo to celé s kefou, s pluhom na 

zimu so zberačom na trávu a kosenie od dvoch do neviem koľko tam boli tie propozície, bol to traktor 
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síce, hej, taký traktor to bol ale tam prednú a zadnú nápravu ...neštudoval som to a vyšlo to okolo 

tridsať tisíc no a ale  

Ing. Pavel Zajac – tieto nosiče náradia ja vám poviem, že čo sú nosiče tak tridsať tisíc neviem či nie je 

málo, ak chcete tak niečo profesionálne, hej 

Peter Kováč – veď jasné 

Ing. Pavel Zajac – ja vám poviem, to je presne to že máme spústu takých vecí, čo sa kosí touto našou 

kosačkou potrebovali by sme to scepákovať, nejakým 

Ing. Marián Benka – aj na to môžeme zobrať úver tridsať tisíc je už viacej peňazí, môžeme zobrať uver 

na tri štyri roky alebo na päť rokov 

Peter Kováč – lebo aj s tým by to pomohlo, pri tom  

Ing. Pavel Zajac – zase by som bol rád keby sme naozaj kúpili niečo čo nám naozaj bude slúžiť lebo 

hovorím, tento Star jet čo máme sme kúpili asi v dvetisíc šiestom a hovorím už si odslúžil už teda cez 

pätnásť rokov 

Peter Kováč – ja som za to akurát treba ho dať človekovi na starosť, aby to mal dakto na starosti, že ty 

zaručíš, že to nebude rozbité 

Ing. Pavel Zajac – ono je to trošku zložitejšie aj s týmto traktorom to bolo zložitejšie, viete že sadá do 

toho ktokoľvek, kosí sa ihrisko, ako je to tak 

Peter Kováč – veď práve,  

Ing. Pavel Zajac –nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček -  ja už len je veľa hodín, mne už trošku pomalšie dopína ale ja som dobre počul, že 

my kosíme dodávateľský 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ing. Peter Sedláček – koľko máme na obci ľudí 

Ing. Pavel Zajac – máme štyroch koscov ale na štyri hodiny ako Peťo skús to pokosiť, skús si zobrať, 

v tomto daždivom počasí ako sa kosí dedina, vyskúšaj si to, čo myslíš, čo myslíš, že prečo teraz obce 

propagujú, že vysokú trávu treba nechať, nemá kto kosiť 

Bc. Jana Majerová – dole na lesoch je vysoká tráva no tak čo s tým 

Peter Kováč – no dobre ale pre všetkých štyroch máme krovinorezy  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Peter Kováč – a sú funkčné a nie sú v stave to pokosiť  

Ing. Peter Sedláček – a občas ich aj niekto skontroluje, čo vlastne urobia 

Ing. Pavel Zajac – áno, všetko kontrolujem a čo s tým spravím, to by musel mať nad nimi bič a plieskať 

bičom  

Ing. Peter Sedláček – tak potom načo máme takých ľudí keď som zamestnaný tak dačo robím, my tu 

budeme živiť boháča  

Ing. Pavel Zajac – sú na základe dobrovoľníckej činnosti, na základe dobrovoľníckej činnosti, my ich 

neplatíme,  

Ing. Peter Sedláček – na základe dobrovoľníckej činnosti  

Peter Kováč – my ich neplatíme dvadsiatimi percentami  

Ing. Pavel Zajac – týchto nie, neplatíme týchto ľudí, prispievame na Katu Ivankovú, máme tam Ivankovú 

a túto nešťastníčku ale títo sú na dobrovoľníckej činnosti, dvesto euro im platí úrad práce, mesačne  

Peter Kováč – čiže nemáme takého, no tak ja navrhujem, poďme fakt do toho, že  spraviť výberové 

konanie na nejakého seriózneho človeka čo fakt, lebo ja verím tomu že to nemôžeš stíhať, máš inú 

robotu  
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Ing. Pavel Zajac – ešte raz hovorím, sú na dobrovoľníckej činnosti  

- prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Peter Sedláček – ja som toho názoru, že nech dobrovoľne radšej serú doma na prdeli a nech 

nesmrdia na obci boháča, tak nech voľačo spravia, nech radšej dobrovoľne sedí doma, aký je to prínos 

Peter Kováč – nie musíme jednoznačne niekoho,  akože posilniť  

Ing. Pavel Zajac – nie, osobne si myslím, že  treba vyriešiť naozaj nejakú profesionálnu mašinu, čo 

dokáže kosiť veci,  lebo hovorím, dedina sa dá na šesťdesiat  sedemdesiat percent pokosiť strojovo, nie  

- prekrikovanie, nerozumieť 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ja sa ešte  

Ing. Pavel Zajac – no poďte 

Katarína Resutíková Mandyčevská – ja sa ešte chcem opýtať na ten ZMOS, čo ste nám dnes hovorili, 

ale to dneska už asi nejdeme riešiť 

Ing. Pavel Zajac – viete čo,  obháňajú ma, že sme jediní, čo sme neschválili zmluvu, ja už na toto 

nemám silu, nemám  

Katarína Resutíková Mandyčevská – no ale my sme to nestihli pracovne, asi nikto preštudovať   

Ing. Pavel Zajac –ako  ja hovorím, ako ja  keď ma z toho vyhodia, ja hovorím, mne je to jedno  

Pavol Šimun  - ja sa chcem ešte jednu vec spýtať, je 31.júna do 31. marca si mal dodať komisii na 

ochranu verejného záujmu majetkové priznanie  

Ing. Pavel zajac – podal som všetko, podal som zasa na obci Zuzana to má, všetko je tu, ako idem vám 

to zobrať, či čo  

Pavol Šimun – no tak a tento piatok nie, na budúci by sme sa dohodli tá komisia, že by sme to mohli pre 

Ing. Pavel Zajac – Zuzana to má všetko, nech sa lúbi, zoberte si to všetko 

Pavol Šimun – ale vieš ako sa v tom 

Ing. Pavel Zajac – ale komu to musím dať, však  

Pavol Šimun – ale ty predsa dobre vieš, že čo zákon píše a ty vieš aj kto je členom komisie, no, tak 

o čom sa chceš baviť  

Ing. Pavel Zajac – už sme, ja si na tieto veci dávam pozor, hovorím, je to tam, tam je to uložené, čakám, 

prídite si to zobrať, čo vám mám povedať 

Pavol Šimun – čiže to má Zuzana 

Ing. Pavol Zajac – je to v trezore  

Pavol Šimun – Zuzana mi to nedala, Zuzana nevie, kto je v komisii 

Ing. Pavel Zajac –  

Ing. Peter Sedláček – Zuzana má čo s tým  

Pavol Šimun – dobre, my sa na to pozrieme  

Zora Garajová – evanjelický kostol, pravá strana nie je osvietená, osvetlená  

Ing. Pavel Zajac – evanjelický kostol, čo  

Zora Garajová – evanjelický kostol celá pravá strana nie je osvetlená zo zeme to koleso nesvieti,  ani na 

tyči tá veža nie je osvetlená, čiže keby sa dalo vymeniť žiarovky  

Katarína Resutíková Mandyčevská – ale možno sa niekto zasa teší, že tá žiarovka nesvieti 

Zora Garajová – nech sa teší, my sa tešíme s ním  

Peter Kováč – tak si to ty teda vyhodila  

Ing. Pavel Zajac – chce ešte niekto prosím vás, nech sa páči 

Ivan Chládek – no tak že samozrejme  toto bola, aký toto bol bod, rôzne 

Ing. Pavel Zajac – sme v rôznom  
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Ivan Chládek – tak že diskusia, aby sa otvorila aj diskusia, to by malo byť naozaj také pravidlo, takže ak 

dovolíte, veľmi krátko, jednou vetou nechcem byť posledný, dúfam, že ani nebudem, ale chcem vám 

poďakovať obecnému zastupiteľstvu za pozitívny prístup k riešeniu problematiky pri ochrane pred 

povodňami a tým pádom aj k oceneniu práce komisie životného prostredia ktorá naozaj vynaložila 

hodne úsilia a všelijakých prekáračiek aby sa veci hýbali a aby sme to dákym spôsobom všetko zvládli, 

a samozrejme prajem si aj aby nastala zhoda medzi zastupiteľstvom a starostom v týchto veciach, aby 

sme sa dohodli a robili naozaj tak ako sa má, ďakujem  

Ing. Pavel Zajac – ešte niekto niečo, ďakujem vám za účasť  

 

 

 

 

   

 

Zo zasadania obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam 
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